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ŠE ENA KNJIGA O IZOLI
AVTOMATI NAMESTO PARKIRIŠČNIKOV - RIBIČI PO STAREM

(Mef) V Kopru se resno pripravljajo na ustanovitev 
poklicnega gledališča, v Izoli pa amaterskim 
gledališčnikom pojenjujejo še zadnje moči. Ob tem stavku 
bodo kulturniki in politiki morda poskočili v zrak, toda 
težko bo oporekati ugotovitvi, da smo letos doživeli 
bistveno manj domačih gledaliških predstav kot prejšnja 
leta, ko se je zdelo, da se dogaja pravi izolski gledališki 
razcvet. Potem so se nekateri igralci razbežali na Zoom, TV 
poper, v slovenske filme in v ljubljanske gledališke 
uspešnice, domači zavzeteži pa so spet ostali prepuščeni 
sami sebi in svoji iznajdljivosti. Nova organiziranost kulture 
jim gotovo ni prinesli nobenega olajšanja in organiziranje 
gostovanj postaja stalnica izolskega kulturnega dogajanja. 
Ker pa Izola ni ravno bogata občina je jasno, da je tudi 
gostovanj vse manj, Center za kulturo pa se zaradi težav 
občinskega proračuna otepa s pomanjkanjem denarja.

fC Banka Koper

30.november

Pričakovati, da bodo v teh skromnih pogojih voz spet 
povlekli tisti, ki so to počeli zadnja leta je lahko le 
skromna želja, kajti dandanes so za to nekateri plačani. Če 
so tudi sami utrujeni ali če tega ne zmorejo je seveda 
drugo vprašanje. Vsekakor pa drži, da stvari v življenju 
težijo k ravnovesju in tudi s kulturo oziroma gledališčem 
je tako. Veliki in bogatejši si pač lahko privoščijo več in 
Koper si bo privoščil poklicno gledališče, občinstvo pa 
smo mu tako ali tako vzgojili Izolani. Nam ostaja upanje, 
da se bodo pojavili neki "novi klinci", ki bodo iz gole 
ljubezni do gledaliških desk pripravili predstavo ali vsaj 
gledališko improvizacijo. Vse kar bo več od tega pa bomo 
dobili v sosednjem mestu in skoraj prepričan sem, da 
bomo Izolani ta njihov projekt tudi sofinancirali. To pa 
seveda pomeni, da bomo gledališki amaterizem razvili do 
njegove najbolj vulgarne stopnje.

TRGOVINA Z AVTODELI
rs^ecom d.o.o. Izola 

TRGOVSKA 4 
IZOLA

POCENI SNEŽNE VERIGE
tel.: 05/641 57 78, 641 66 08

odprto od 8 00 do 17 00 ure

LEPO V LEPEM
O zlati poroki Marije in Romana Fičurja iz Izole sicer 
pišemo na drugi strani, fotografijo s prijetne slovesnosti, 
ki sojo pripravili v poročni dvorani palače Besenghi pa 
izkoriščamo zato, da ponovno opozorimo na dejstvo, da 
je ta palača le ena od izolskih stavb, za katere so vloženi 
zahtevki po denacionalizaciji.
Seveda denacionalizacija sama po sebi niti ne bi bila 
tako vprašljiva, če država ne bi v nekatere od teh 
objektov vložila zares veliko denarja. V primeru 
Besenghijeve palače gre za obnovitvena dela, ki so po 
svoji vrednosti morda celo presegla vrednost sfavbe pred 
adaptacijo. Seveda pa se zdaj maščuje dejstvo, da palača 
ni nikoli zares prišla v zavest in misli Izolanov, saj 
velika večina prebivalcev našega mesta nikoli ni 
prestopila njenega praga. Zato tudi ni opaziti kakšnega 
glasnega razburjenja javnosti ob, zdaj že javnem 
zahtevku po lastninjenju Besenghijeve palače, ker je 
večina pač ne čuti kot svojo. Zagotovo bi bilo ob 
morebitnem lastninjenju kulturnega ali zdravstvenega 
doma povsem drugače.______________________________

www.slo-istra.com
izolske spletne strani



To rubriko seveda že dobro poznate in ni treba ponavljati, da v njej 
objavljamo različna pisma, namenjena uredništvu ali drugim bralcem 
Mandrača.
Skratka: Zanimajo nas pisma z vsebino in z veseljem jih bomo še naprej 
objavljali.

TRENERJI VZGOJTELJI
To ne želi biti replika ali polemika članku iz prejšnje številke 

Mandrača z naslovom: "Trenerji vzgojitelji", temveč samo 
razmišljanje o problematiki VZGOJE.

Vzgoja je širok pojem, o katerem bi lahko napisali referate, 
vendar to ni moj namen, želel bi samo izpostaviti določena 
razmišljanja.

Najbolj pomemben člen v VZGOJI otroka in mladostnika je 
DRUŽINA, le ta naj bi bila tista primarna celica, v kateri se 
otrok razvija in vzgaja. Pomanjkanje pozitvnih izkušenj v 
domačem ožjem okolju v zgodnejm otroštvu lahko negativno 
vpliva na čustveni razvoj otroka, ki se izraža s povečano 
agresivnostjo. Delež, ki ga ima družina pri vzgoji otroka je 
neprimerno večji od deleža, ki ga imajo drugi subjekti, saj otrok 
preživi (naj bi ) največ časa z družino, manj v šoli, še manj v 
klubih. Težko je nadomestiti vzgojo družine in preveč enostavno 
prepustiti vgojo svojih otrok drugim osebam, v tem primeru 
trenerjem. Vzgoja je tako kompleksna, daje delež, ki ga imamo 
trenerji relativno majhen. S tem ne želim zmanjšati pomena 
vzgojnega momenta športa pri vzgoji otroka, ampak želim 
poudariti, da je to le del celotne vzgoje. Prepričan sem, da vsi 
trenerji mladinskih kategorij delajo na temu, da bi vzgajali 
vsestransko razvite športnike, tako na osebnostnem, kot na 
motoričnem področju, vendar to ni tako enostavno.

Govorilo se je o tekmovalnosti; v današnji družbi je 
tekmovalnost prisotna na vseh področjih našega žilvjenja: v 
službi, v šoli, med prijatelji, celo v družini, je torej res tako 
čudno, da je prisotna tudi v športu. Prepričan sem, da trenerji 
mlajših kategorij ne poudarjajo tekmovalnosti, ampak splošna 
socialna naravnanost za katero veljajo samo zmage (uprave 
klubov, okolje, ambiciozni starši...) nas v to sili. V moji 
desetletni trenerski karieri me ni še nihče vprašal KAKO STE 
IGRALI?, ampak samo STE ZMAGALI?

Še kratko pojasnilo o dogodkih na prvenstvni tekmi starejših 
dečkov med Koprom in Izolo. Nihče od Izolanov ni bil izključen 
zaradi prigovarjanja sodnikom ali nešportnega obnašanja, 
ampak samo zaradi prekrškov, ki so v rokometu običajni. Res pa 
je, da je kapetan Izolanov v zadnji minuti tekme grdo 
odreagiral, potem ko je bil na njemu storjen prekršek tudi po 
pisku. Zaradi svojega nešportnega vedenja je bil diskvalificiran 
in zato bo tudi kaznovan. Zakaj je tako reagiral? Težko je 
odgovoriti, lahko pa povem, daje ta fant pred tekmo, na tekmi 
in po tekmi doživel, s strani dveh odraslih oseb, stvari, ki jih 
tukaj ne bom omenil in zaradi katerih je bil mogoče sprovociran, 
daje tako reagiral. S tem nikakor ne želim opravičiti njegovega 
obnašanja, ampak želim povedati naslednje:

želimo imeti VZGOJENE OTROKE IN ŠPORTNIKE, če je to 
tako potem bodimo najprej VZGOJENI IN POŠTENI MI 
ODRASLI.

MRK IZOLA 
Trener: prof. Fredi Radojkovič

Izjava za javnost
Klub svetnikov SDS bomo vložili kot pobudo, na sejo 
30.11.2000 občinskega sveta naslednji predlog:
PREDLOG
Za solidarno pomoč pri odpravi posledic plazu v Logu pod 
Mangrtom
Ob nedavnem plazu v vasici Log pod Mangrtom občinski odbor 
in klub svetnikov SDS Izola predlaga občinskim svetnikom v 
občinskem svetu občine Izola , da se za solidarnostno pomoč pri 
odpravi posledic plazu odpovedo enomesečni sejnini.

Klub svetnikov SDS 
Alojz Padar

ZLATA POROKA 
PRI FIČURIEVIH

Zlatoporočenca Marija in Roman Fičur, ki nam tokrat 
nazdravljata z naslovnice Mandrača, sta petdeset let skupnega 
življenja proslavila sredi novembra. Sta čisto prava Izolana, saj je 
Marija doma iz Kort, Roman pa iz Nožeda. Večino svojih 
delovnih let sta preživela na izolski OŠ Vojke Šmuc, kjer je 
Roman opravljal hišniška dela, Marija pa je skrbela za čistočo 
šole.

Vzela sta se na način, kije bil za leto 1950 zelo običajen: brez 
posebnih ceremonij, le z enim poročnim prstanom, ki gaje ženin 
na roko nataknil nevesti, sam pa je ostal brez njega. Ampak tudi 
brez tega sta si znala ustvariti topel dom in družino.

To, česar ni bilo na njuni poroki sta sedaj nadoknadila, saj sta si 
izmenjala zlati rinki, na Belvederju pa je bila taka fešta, da se e 
bodo povabljenci še dolgo spominjali. Igral je Ottavio Brajko, 
zlatoporočenca pa sta plesala do zgodnjih jutranjih ur.

Prijetno presenečenje pa so jima dan poprej pripravili vnukinja 
in vnuk ter njuni prijatelji, ki so pred hišo postavili pravi slavolok 
in priredili dekliščino ter fantovščino obenem. (K.B.)

/77 alut'
RAČUNALNIŠKI PROGRAMI

MALIN računalniške storitve 
Goran FRANOVIČ s.p. 

9. Korpusa 4, 6310 Izola 
tel.: 05/ 64-00-850 

gsm 041/ 628-507

OSNOVNA SREDSTVA (za podjetja in s.p.-e)
• predračun in obračun amortiz./revaloriz. • popisna lista 

temeljica za knjiženje v glavno knjigo • statistično poročilo (POS-SURS)

KNJIGOVODSTVO ZA ZASEBNIKE
' fakturiranje • knjiga prejetih in izdanih računov • obveznosti in terjatve 

• obračun ddv • obračun prispevkovza s.p. • bilanca stanja
• davčna napoved* osnovna sredstva • obračun plač •

2



21. REDNA SEJA OS
KRATKA IN DOLGOČASNA

Zadnja novembrska seja izolskega občinskega sveta bo zagotovo 
najkrajša doslej, seveda pod pogojem, da ne bo prišlo do zapletov 
tam, kjer jih nihče ne pričakuje, namreč pri obravnavanju samega 
dnevnega reda.
' Ta je imel že v pripravi seje vsega devet točk dnevnega reda, že pred 
samo sejo pa so umaknili dve se obeta res dokaj kratka razprava o 
določitvi območij poselitve za zbiranje in odvajanje odpadnih voda na 
čistilne naprave. Odlok, ki bo zdaj že v fazi sprejemanja določa 
naslednje:
1. Za naselja Izola - mesto, Jagodje, Belveder, zgornja Dobrava in Šared 
se odpadne vode zbirajo, odvajajo in čistijo na predvideni čistilni 
napravi, ki bo čistila odpadne vode mesta Izola.
2. Za naselje Cetore se odpadne vode zbirajo, odvajajo in čistijo na 
predvideni lokalni čistilni napravi Cetore.
3. Za naselje Korte na predvideni lokalni čistilni napravi Korte.
4. Za naselji Malija in Mala Seva pa na centralni čistilni napravi v 
Piranu.
5. Za naselji Medoši in Draga je predvidena lokalna čistilna naprava 
Medoši - Draga.

Na območjih, ki niso določena s tem odlokom bodo morali urediti 
zbiranje, odvajanje in čiščenje odplak skladno z veljavno zakonodajo in 
predpisi (urejene, redno čiščene greznice ipd.).

IZOLA VISOKOŠOLSKO PREDMESTJE
Seveda je povsem jasno, da imajo velika mesta več možnosti in 

drugačne pogajalske pozicije, ko gre za ustanavljanje različnih 
inštitucij, od razvojnih centrov do študijskih središč. Tudi v primeru 
Visokošolskega središča Koper je tako, saj se večina razprav vendarle 
vrti okrog občin Koper in Portorož, Izola pa je bolj ali manj potisnjena 
ob stran, čeprav se kar precej trudi, da bi dobila katerega od bodočih 
visokošolskih študijev. To je pravzaprav nekoliko nenavadno, saj imajo 
v Visokošolskem središču kar nekaj odprtih vprašanj v zvezi z lokacijo 
posameznih oddelkov v starem mestnem jedru (Pretorska palača itd.), v 
piranski občini pa se zelo vleče z zagotavljanjem zamljišča za 
predvideno Visokošolsko središče (lastniške počitniške hiše znotraj 
območja). Tako je Izola edina, ki nekaj ponuja a bo, kot vse kaže, dobila 
bolj malo. Še največ možnosti je za ureditev središča za strokovne 
jezike v prostorih starega italijanskega vrtca (drevored 1. maja), ki bi ha 
občina Izola ustrezno obnovila za takšen program. Poleg tega pa je 
veliko možnosti, da ob izolski bolnici dobi prostor tudi visoka šola za 
zdravstveno nego, vendar je bolnica že danes realno bližje Kopru kot 
Izoli.

Občina Izola sicer zamuja pri financiranju projektov Visokošolskega 
središča, morda tudi zato, da bi lahko bolj pritisnila na načrtovalce 
visokošolskega razvoja v tem delu Slovenije, naj bodo vendarle z 
mislimi tudi v naši občini. Občinski svetniki tokrat ne bodo odločali o 
velikih stvareh pač pa bodo le sprejemali poročilo za delo središča v 
letih 1999 in 2000.

UMAKNJENE TOČKE
Z dnevnega reda so v strokovni službi umaknili dve točki dnevnega 

reda in sicer predlog odloka o ustanovitvi zavoda Regionalno 
razvojne agencije Istre in Krasa, saj se kraški del menda v celoti ne 
strinja s pripravljenim dokumentom, podobno seje zgodilo tudi statutu 
javnega zavoda Obalne lekarne Koper, kjer občini Koper in Piran 
nista čisto soglasni ob tem dokumentu.

Sicer pa se v decembru obeta še ena seja občinskega sveta, kjer se 
bodo morali spoprijeti z vsebinsko zahtevnejšimi točkami, med drugimi 
tudi s pripravljenim pravilnikom o pogojih prodaje nenaseljenih 
samostojnih stanovanjskih objektov, ki jih je predvsem na izolskem 
podeželju skoraj 60.

Stolpič ob ulici Oktobrske revolucije (v neposredni bližini vrtca) je te dni že 
dobil temelje, spomladi pa bo gotovo že pogledal proti najvišjim nadstropjem. 
Glede na naš zapis v eni od prejšnjih številk so nas opozorili, da ne gre za 
stolpič s stanovanji višjega razreda, čeprav je res, da bo imel lift, kar bi bilo za 
nekatere bloke v soseščini pravo razkošje. Toda, ko so jih gradili nihče ni 
pomislil na to, da bodo mlade družine, ki so tam kupile stanovanja, nekoč 
starejše in da bo hoja v četrto nadstropje lahko zelo naporna.

POMOČ PRIZADETIM NA 
BOVŠKEM
Območno združenje Rdečega križa Izola poziva 
občane, da pomagajo prizadetim v Posočju s svojimi 
prispevki. Denar lahko nakažete na žiro račun 
Rdečega križa Slovenije:
50101-678-51579, sklicna št. 4007,
s pripisom "Za prizadete pod Mangrtom".
Hvala vsem, ki boste s svojim prispevkom 
nesebično pomagali ljudem, ki so se znašli v velikih 
težavah in osebnih stiskah.

Nekateri računi, na katere se zbirajo sredstva za prebivalce Posočja:
- Rdeči Križ Slovenije; ž.r. št. 50101 - 678 - 51579, sklicna št. 4007, s 
pripisom "Za prizadete pod Mangrtom",
- Območno združenje Rdečega križa Nova Gorica; ž.r. št. 52000 - 678 - 
80144, sklicna št. 100, s pripisom "Log pod Mangrtom",
- Škofijska Karitas Koper; ž.r. št. 51800 - 620 - 336, sklicna št. 00 11500 
-1120, s pripisom "Posočje 2000"
- Občina Bovec; ž.r. št. 52030 - 743 - 1221, s pripisom "Zemeljski plaz 
Log pod Mangrtom",
- Območna organizacija ZLSD Nova Gorica; ž.r. št. 52000 - 679 - 
90100, sklicna št. 11 - 2000, s pripisom "Za Log pod Mangrtom",
- KS Log pod Mangrtom; ž.r. št. 52030 - 645 - 50706, s pripisom "Za 
prizadete pod Mangrtom"

Vsa vplačila na zgornje žiro račune pri Banki Koper se smatrajo kot 
vplačila in nakazila za humanitarne namene, in so oproščena plačila 
nadomestila.

SLIKE ZA 
OSEBNE 
DOKUMENTE,

BOSTE ZAGOTOVO VŠEČ!
Z DIGITALNIM FOTOAPARATOM LAHKO NAREDIMO 

VEČ RAZLIČNIH FOTOGRAFIJ IZMED KATERIH 
BOSTE IZBRALI NAJBOLJŠO.

V

4 FOTOGRAFIJE ZA DOKUMENTE 1000 SIT.

Tel.: 066/ 640 - 39 - 77, Drevored l.maja 4a, Izola
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Ko gre za lastnino

EKSPRESNA SODIŠČA
Za naše sodstvo ne velja, da je posebej hitro pri reševanju pravnih 
zadev, saj se nekatere vlečejo leta in leta, dobršen del pa jih tudi 
zastara.
To pa prav gotovo ne velja za nekatere obravnave v zvezi z državnimi 
interesi v odnosu do izolske občine. Tako seje po zelo hitrem postopku 
na ustavnem sodišču znašla zahteva po ugotavljanju skladnosti 
izolskega srednjeročnega načrta in republiškega plana v zvezi z 
izvajanjem zazidalnega načrta Livade IL Kot je znano je Vlada 
Slovenije pritrdila ugotovitvi ministrstev za okolje in prostor ter 
kmetijstvo, da je omenjeno območje kmetijsko zemljišče najvišje 
kategorije, medtem ko ga izolski planski dokumenti uvrščajo med 
zazidljiva zemljišča. Vladaje morala odločati med oceno ministrstva za 
kmetijstvo in strokovno oceno, ki jo je dala izdelati občina in odločila se 
je za svojo službo.
Ob sklepu je še zagrozila, 
da bo v primeru 
nespoštovanja njenega 
sklepa (preklic
Zazidalnega načrta) 
primer dala v presojo 
ustavnemu sodišču.
Občina se je tako tudi 
odločila in vlada je s 
svojo vlogo zelo pohitela, 
saj je že slab teden dni 
kasneje ustavno sodišče 
občini naročilo, naj 
pripravi vse potrebne 
dokumente za obravnavo primera.
Zanimivo je, da je republiški Sklad kmetijskih zemljišč istočasno 
sprožil upravni spor v zvezi z istim Zazidalnim načrtom, čeprav 
formalno ni stranka v postopku, saj omenjenih zemljišč ni dobil v last. 
In tako smo spet pri bistvu problema, ki sega v obdobje ustanovitve tega 
sklada, ki je občinam odvzel pravico upravljanja s kmetijskimi 
zemljišči. Sklad je namreč omenjena zemljišča zarisal med kmetijske 
površine prve kategorije in si jih tako lasti, občina pa na temeljih 
srednjeročnega načrta teh zemljišč ni bila pripravljena odstopiti 
državi Kakorkoli obrnemo, odločitev obeh sodišč bo nedvomno 
upravno politična, strokovna pa ravno toliko, kolikor bo potrebno.
Tudi v zvezi z lastninjenjem Besenghijeve palače, Case batutti in še 
nekaterih nepremičnin je stališče občine takšno, daje treba temeljito in 
zgodovinsko obdelati vsa dejstva in šele nato sklepati kako bo z lastnino 
teh objektov v prihodnje. Da interes Ministrstva za kulturo ni bil te 
vrste priča tudi nenavadno vprašanje, ki se vseskozi prepleta v postopek 
denacionalizacije, saj se vse vrti okoli tega ali res ni mogoče najti 
nadomestnih prostorov za glasbeno šolo. V občini so prepričani, da

takšnih prostorov ni, saj je palača 
v celoti namenjena tej dejavnosti, 
potem ko se bo italijanska 
skupnost preselila v Manziolijevo 
palačo, predvsem pa so prepričani 
da to ne more biti temeljno 
vprašanje v postopku 
denacionalizacije.
Tokrat se je Ministrstvo odločilo, 
da obravnavo o Besenghijevi 
palači preložilo na januar mesec. 
Ni ravno veliko časa, toda za resno 
razpravo vsekakor dovolj, seveda 
če se bodo vsi (občina, Župnijski 
urad in Ministrstvo) dobro 
pripravili nanjo.

GRADBENE ODPADKE V KOPER
Problematika gradbenih odpadkov je aktualna že vse od dne, ko je 
Stavbenik dokončno zaprl kamnolom ob Prešernovi cesti. Dotlej je 
namreč vsak gradbinec ob priglasitvi del ali pridobitvi gradbenega 
dovoljenja dobil odločbo v kateri je bilo tudi jasno zapisano kje 
mora odlagati gradbeni material, ki je nastal ob rušutvah ali ob 
gradnji.
Potem je nastopilo nekaj sušnih let, ko pravzaprav ni bilo čisto jasno, 
kje takšen material sploh sprejemajo in marsikdo se je znašel po svoje, 
to pa je povzročilo nastanek divjih odlagališč. Rešitev seje pokazala ob 
postavitvi drobilca gradbenega materiala ob škocjanskem zatoku, v 
bližini koprske ogrlice.
Lastnik podjetja in najemnik prostora je imel kar veliko težav s 
pridobitvijo ustreznih dovoljenj za obratovanje tega stroja, končno se ga 
je ustrezno ministrstvo usmililo in v juliju mesecu bi načelno lahko 
začel z delom. Vendar se je zapletlo z dovoljenjem koprske upravne 
enote, tako da stroj še vedno miruje. Vse tri obalne občine so se 
dogovorile o izdaji nekakšne uredbe s katero bi gradbincem končno 
naročile, da morajo odpadni material odvažati na omenjeno lokacijo, 
vprašanje pa je, če bo ta uredba zadovoljila državne uradnike v upravnih 
enotah. Z izolsko in piransko menda ni težav, Koprska pa bo še morala 
doreči svojo zadnjo besedo.

EKOLOŠKO SPRESANI 
STARI AVTOMOBILI
Na obali je kar nekaj avtomobilskih odpadov, najnovejša zakonodaja 
s področja varovanja okolja pa je dokaj zaostrila tudi pogoje, ki jih 
mora izpolnjevati tisti, ki izvaja dejavnost demontaže starih 
avtomobilov.
Prav zato so se tri občine dogovorile, da bodo to dejavnost uredile na 
izolskem odlagališču oziroma deponiji, kjer že zdaj hranijo večje število 
odvrženih avtomobilov, saj se je tja preselil tudi najemnik odpada ob 
bivšem stavbenikovem kamnolomu. Koncesijo za to dejavnost 
podeljuje država, tisti koncesionar, 
ki bo takšno pogodbo sklenil pa bo 
moral na izolskem smetišču
poskrbeti za zares ekološko 
demontažo avtomobilov. Kaj to 
pomeni bomo še izvedeli, vse bolj 
pa drži, da so nekdanja neurejena 
odlagališča starih avtomobilov v 
glavnem oplela.

JP Komunala Izola man '

OPOZARJA OBČANE IZOLE
NAJ V ZIMSKI SEZONI’ NA

NE ODLAGAJO PEPELA
V KONTEJNERJE (posode za smeti)

SAJ OBSTAJA NEVARNOST POŽARA!



AVTOMATI NAMESTO PARKIRIŠČNIKOV
ZAPORNICA NA LONKI PRAKTIČNI DEL

Zamisel o parkiriščih z avtomati je v Izoli javnosti znana ravno 
toliko časa kot je star zaplet, ki je nastal med delavci na 
parkiriščih in občinsko strokovno službo. Ob zahtevi, da 
pridobijo izobrazbo četrte oziroma pete stopnje (poklica in 

"srednja šola) je namreč postalo jasno, da parkiriščnikov, kot jih 
poznamo danes, v nekaj naslednjih letih ne bo več. Zamenjali jih 
bodo avtomati in avtomatske zapornice, njihovo delo pa bo 
takrat bolj podobno tistemu, ki ga zdaj opravljajo občinski 
redarji in inšpektorji, saj bodo predvsem nadzorovali 
spoštovanje odlokov o mirujočem prometu.

Na tiskovni konferenci v Uradu županje je predstojnica 
občinskih inšpekcijskih služb, Silvana Zadel, prvič uradno 
predstavila predlog ureditve avtomatskega parkirišča na Lonki. 
Gre za investicijo v vrednosti blizu 9 milijonov tolarjev, večji 
del denarja (6 milijonov) pa je prispevala Zavarovalnica 
Maribor, ki tudi sicer sodeluje pri zavarovanju parkiranih vozil 
na plačljivih parkiriščih. Denarje na voljo že letos, zato te dni 
hitijo s pripravljalnimi deli, saj želijo že ob novem letu postaviti 
vse potrebne objekte za ureditev avtomatskega parkirišča, od 
blagajne do vhodno - izhodne enote za avtomatsko tiskanje 
parkirnih listkov in čitanje različnih parkirnih kartic, 
avtomatskih zapornic in elektronskega štetja vozil.

TEORETIČNI DEL
Pomemben del avtomatizacije je seveda blagajna, ki bo 

omogočala obračun parkirnine, potrjevanje vhodnih listkov za 
izhod, po plačilu parkirnine, prodajo različnih abonmajev, 
prodajo vrednostnih kartic, izdajo dovolilnic za parkiranje v 
mestnem jedru, tiskanje računov za parkirnino in podobno.

V blagajni parkirišča bo tako mogoče kupiti eno ali večdnevni, 
tedenski, mesečni, polletni ali letni abonament (seveda z 
ustreznim popustom), novost pa bodo vrednostne kartice s 
poljubno naloženo vrednostjo. Z njimi bo mogoče vstopati in 
izstopati brez odhoda do blagajne, seveda če bo na njej dovolj 
denarja.

Tudi občinske dovolilnice za parkiranje na območju plačljivih 
parkirišč bodo drugačne. Izdelane bodo iz kartona in 
obojestransko plastificirane z označenim začetkom in koncem 
veljavnosti ter registrsko številko vozila, ki jo sme uporabljati, 
novost pa bo predvsem cena, ki bo za te vrste dovolilnic višja kot 
doslej.

Na tiskovni konferenci županja in vodja inšpekcijskih služb še 
nista povedali nove cene mesečnih dovolilnic (zdaj 1.600 Sit) 
prepričani pa sta, da bodo nekoliko dražje, čeprav se o ceni še 
niso dogovorili.

Med prednosti avtomatskega parkirišča zagotovo sodi 
avtomatska obdelava podatkov in medsebojna povezava 
parkirišč, ki bodo v bodoče vsa avtomatizirana. Na ta način bo 
mogoče vpeljati mestno kartico s katero bo možen dostop na vsa 
parkirišča, seveda pa bo mogoče parkirišča odpirati tudi z GSM 
odzivnikom.

Seveda bo urejanje avtomatskega parkirišča prineslo nekaj 
novosti, ki bodo za marsikoga tudi moteče, saj smo ljudje 
vendarle sužnji navad. Tako se v bodoče ne bo mogoče več 
pogovarjati, dogovarjati, prepirati ali celo groziti parkiriščniku, 
ker ga tam preprosto ne bo. Tako bodo prikrajšani vsi tisti, ki 
zdaj pripeljejo na plačljivo parkirišče s pojasnilom, da skočijo 
samo za trenutek do sosednje trgovine, potem pa jih dve uri ni 
nazaj.

Vstop na parkirišče na Lonki bo dejansko nemogoč brez 
plačila, zato se bo gotovo povečal pritisk na druga parkirišča v 
mestu, posebej na tisto za pošto, ki je že tako ali tako postalo 
parkirišče za domačine.

Novost bodo tudi avtomati za nakup parkirnega lističa, ki bodo 
postavljeni na Velikem trgu in za pošto, delovali pa bodo 
približno tako kot tisti v Portorožu, Trstu ali kje drugje. Ob 
parkiranju bo pač treba do avtomata, plačati parkiranje (po 
izbiri) in listek pustiti v avtomobilu. Plačevanje bodo seveda 
nadzorovali sedanji parkiriščniki in redarji. Zanimiv je podatek, 
da vsak parkiriščnik letno stane občino nekaj več kot milijon 
tristo tisoč tolarjev, avtomat pa nekaj sto tisoč tolarjev manj.

Z avtomatizacijo prihaja v Izolo še ena novost, ki seveda ne bo 
razveselila nikogar. Gre za takoimenovane "lisice" s katerimi 
bodo onemogočili vožnjo tistim, ki bodo resno ogrožali promet 
s svojim nepravilnim parkiranjem. Prav gotovo bo treba 
pravilnik o njihovi uporabi temeljito predebatirati, saj je zelo 
neprijetno, če voznik ostane ob priklenjenem avtomobilu, 
redarja s ključi pa ni od nikoder ali pa je blagajna za plačilo 
kazni že zaprta, kot se rado dogaja v sosednjem Kopru.

Odprto ostaja še vprašanje omejenega brezplačnega parkiranja 
oziroma brezplačne ure parkiranja za domačine, saj avtomat pač 
ne more brati registrskih številk. Tako bo treba urediti krajši čas 
brezplačnega parkiranja za vse ali za nikogar. Še naprej pa bo 
brezplačno parkiranje v nočnem času, ko parkirišče pač ne 
obratuje.

Z Lonke se bodo z ureditvijo avtomatskega parkirišča umaknili 
avtobusi, saj bo vhod in izhod oziroma zapornici pri zadnjem 
parkirnem prostoru (ob hotelu Riviera), blagajna parkirišča pa 
bo tam, kjer je zdaj vhod na parkirišče. Skupaj bo na Lonki šest 
ločenih parkirnih območij za nekaj več kot 160 parkirnih mest. 
Kje bodo v bodoče parkirali avtobusi ni toliko vprašljivo, bolj 
problematično je ustavljanje avtobusov, ko pripeljejo ali 
odpeljejo skupine turistov. Nedvomno bo treba nekaj takih mest 
zarisati ob stari Lipi in še kje v bližini Trga republike.

In za konec še misel, da bo treba nekako urediti tudi parkiranje 
pred hotelom Marina in pred obema pomoloma. Če ne bo šlo 
drugače bo tudi tam treba postaviti zapornico, ki bi omogočila le 
dostop tam stanujočim, ribičem in gostom hotela. Seveda pa 
takšna rešitev ni posebej po godu niti občinski službi, saj si 
nihče ne želi mesta z zapornicami.

s
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ČRNE GRADNJE SO 
INŠPEKTORJEV KRIŽ
Problematika črnih gradenj je v Sloveniji zelopereča, saj je to 
povezano s slovensko miselnostjo, ki se začenja s štalco in šele nato s 
kravco. To pa pomeni, da imamo v množici individualnih gradenj tudi 
veliko število tistih, ki so bile zgrajene brez ustreznih dovoljenj, torej 
na črno.
Da je takšnih gradenj res veliko priča že podatrek, da je bilo po letu 
1993, ko so bile sprejete spremembe zakona o urejanju naselij v zadnjih 
desetih letih več kot 10 tisoč črnograditeljev prosilo za odlog izvršbe in 
seveda vplačalo depozit, kar je bilo državi zelo všeč. Ti prosilci so bili 
vključeni v pripravo sanacijskih prostorskih ureditvenih pogojev, 
nerešenih pa je do danes še 900 vlog, ki jih ni bilo mogoče legalizirati, 
nekateri postopki pa še niso zaključeni.
Poseben problem s katerim se soočajo nadzorniki in inšpektorji pa je 
izvajanje inšpektorskih ukrepov in odločb. Zakon o urejanju naselij in 
drugih posegov v prostor je sicer zapisal, da bo Vlada RS določila 
koncesionarja za prisilno izvršbo odstranitve objekta ali dela objekta 
in druge storitve s tem v zv ezi, vendar ta določba v praksi ni uresničena. 
Inšpekcija je sicer sklenila pogodbe z desetimi gradbenimi podjetji, 
vendar so ta zaradi zapletenosti postopkov odpovedala sodelovanje. 
Med prvimi je to storilo podjetje SGP Primorje, ki je take izvršbe 
opravljalo tudi v območni enoti Koper. Dodatni udarec je bila odločba, 
da mora biti tudi v tem primeru objavljen razpis in ustrezno število 
ponudb, saj gre vendarle za javne finance, to pa pomeni, da je pred 
vsako izvršitvijo minilo najmanj 3pa tudi do 6 mesecev. Šele septembra 
letos so se na javni razpis prijavili 4 ponudniki, eden od teh tudi za 
področje slovenske Istre.
Zanimivo je spremljanje dela inšpektorjev skozi število opravljenih 
pregledov in izvršb. Od leta 1995 do danes so v območni enoti Koper 
inšpektorji gradenj opravili več kot 8.000 pregledov, spisali skoraj 
2.000 odločb in sklepov, opravili 736 izvršb in podali 235 prijav. Po 
splošni oceni inšpektorata za okolje in prostor se število črnih gradenj 
zmanjšuje, vendar ne zaradi niihovega realnega padca pač pa zato, ker se 
vsako leto legalizira več črnih gradenj kot je odkritih novih. Dejstvo pa 
je, da se spreminja struktura črnih gradenj, saj gre v večini primerov za 
manjše posege, kot so prizidave, nadzidave in podobno.

1. v letu 1995:

- inšpekcijski pregledi
- odločbe, sklepi

14.988
5.21 1

4. v letu 1998:

- inšpekcijski pregledi 19.341
- opravljene izvršbe Ml - odločbe, sklepi 7.203
- prijave 945 - opravljene izvršbe 602

2. v letu 1996:

- inšpekcijski pregledi 17.024

- prijave

5. v letu 1999:

- inšpekcijski pregledi

1.640

23.145
- odločbe, sklepi 4.820 - odločbe, sklepi 6.619
- opravljene izvršbe 416 - opravljene izvršbe 505
- prijave 895 - prijave 1.308

3. v letu 1997:

- inšpekcijski pregledi 19.607

6. v letu 2000 (januar-oktober):

- inšpekcijski pregledi 15.767
- odločbe, sklepi 6.874 - odločbe, sklepi 6.1 20
- opravljene izvršbe 604 - opravljene izvršbe 568

1.243 - prijave 1.255

V Sloveniji imamo 63 urbanističnih inšpektorjev za graditev, kar 
pomeni, da je služba zasedena le 47 odstotno. Območje enote Koper, 
ki zajema občine Koper, Izola, Piran, Sežana, Divača, 
Hrpelje-Kozina, Komen, Postojna, Pivka, Ilirska Bistrica in Škocjan, 
je imelo do leta 1994 največ dva inšpektorja, leta 1994 pa celo samo 
enega. Nič čudnega torej, če je za občino Koper odprtih kar 170 
starih spisov s tistega obdobja, za Izolo jih je približno 100, za Piran 
pa blizu 200.

Po prvotni sistemizaciji bi morali za to območje zaposliti 11 
inšpektorjev in 5 nadzornikov. Kasneje so sistemizacijo korigirali na 6 
inšpektorjev in 2 nadzornika, dejansko pa je zdaj zaposlenih 5 
inšpektorjev (2 sta dislocirana v Sežani oziroma Postojni) in 2 
nadzornika (ki opravljata naloge nekakšnih kontrolorjev terena). Prav 
zdaj se pripravljajo na zaposlitev še enega inšpektoija, kljub temu pa je 
iz zadnjega obdobja odprtih še veliko spisov, samo v Izoli okoli 200. 
Zanimivo je tudi, koliko posegov v prostor so uspeli na obali 
legalizirati v tem obdobju. V upravni enoti Izola je bilo takšnih 
nedovoljenih posegov 118, od tega jih 6 ne bo mogoče legalizirati. V 
Kopru jih je bilo 391, le 4 ni mogoče legalizirati, zato pa jih je bilo v 
Piranu 372, kar 131 pa jih ne bodo legalizirali. Postopek legalizacije 
vodijo upravne enote in če je postopek v teku inšpektorji preprosto ne 
morejo posegati oziroma ukrepati.
Tudi število izvršb v koprski enoti v primerjavi s Slovenijo se zelo 
spreminja. V letu 1994 jih je bilo v Sloveniji 32, na tem območju 
nobena. Še največ jih je bilo v Sloveniji leta 1997 (171), takrat so jih 
pri nas izvršili 14. Letos jih je bilo v Sloveniji izvršenih 41, od tega 
na območju koprske enote kar 7.

SAMO EN DOKUMENT ZA GRADNJO
Na novinarskem srečanju z vodstvom republiškega sekretariata za 
okolje in prostor in inšpektorji koprskege območne enote tega 
inšpektorata smo tudi izvedeli, da Ministrstvo za okolje in prostor 
pripravlja nova zakona o urejanju prostora in graditvi objektov.
Med bistvenimi spremembami s področja gradbene in prostorske 
zakonodaje je gotovo predlog o združitvi lokacijskega in gradbenega 
dovoljenja v eno samo dovoljenje. To bo v bodoče lokacijsko 
dovoljenje, gradbeno dovoljenje pa naj bi ukinili. Na ta način naj bi 
bistveno poenostavili upravne postopke na področju graditve, kar je bilo 
velikokrat povod za nastanek črnih gradenj, saj so morali investitorji 
zelo dolgo čakati na pridobitev vseh potrebnih dovoljenj.

DOBRO JE VEDETI
Črnograditelje ob odkritju inšpekcije čakajo še nekateri ukrepi o katerih 
morda manj vedo. Med drugim to, da se na osnovi njihove prijave v 
zemljiško knjigo vpišejo prepovedi in bremena, kar pomeni, da takšne 
stavbe ne morejo niti vpisati niti prodati in niti podariti, dokler postopek, 
ki gaje določila inšpekcija ni končan.

BAREDI IN ŠARED
Tudi v izolski občini smo v zadnjem obdobju zabeležili lepo število 
črnih gradenj. Po mnenju inšpektorjev in občinskih strokovnih služb je 
največ klasičnih črnih gradenj na območju Šareda in Baredov. Ker pa so 
nekateri postopki inšpekcije še v teku bomo o njih lahko pisali, ko bo 
povsem jasno, da investitorji za gradnjo dejansko niso imeli ustreznih 
dovoljenj.________



: - t i OBČINA IZOLA-COMUNE DI ISOLA
I4 y OBČINSKA INŠPEKCIJA- SERVIZIO ISPETTIVO COMUNALE 
v/ Verdijeva 1, 6310 IZOLA - Via Verdi 1,6310 ISOLA

Številka: 414-01-18/00 
Datum: 30.11.2000

JAVNA DRAŽBA 
ZAPUŠČENIH VOZIL

NAZIV BARVA ST. SASIJE/MOTORJA KRAJ ODVOZA
UNIŠ 1200 BELA 1152222919 Veluščkova ulica
RENAULT R4 BELA VF111280000456916 Cesta v Marino
ZASTAVA JUGO RDEČA VX1145A0000098872 Parkirišče pri OS Livade
ZASTAVA JUGO RDEČA VX1145A0000222887 Parkirišče pri Mehanu
VOLK. JETTA ZELENA WV WZZZ16ZCW605787 Parkirišče pri Ladjedelnici
ZASTAVA JUGO MODRA VX1145A0000133197 Kraška ulica
AUDI 80 SIVA 81A0153459 Kraška ulica
ZASTAVA JUGO RDEČA VX1145A0000874259 Kajuhova ulica
LADA SAMARA RDEČA XTA210800H0087049 Parkirišče pri AMD
ZASTAVA JUGO KREM VX1145A0000865207 Ul. Zvonimirja miloša
LANCIA THEMA SIVA ZLA834000*00220000 Parkirišče pri AMD
ZASTAVA JUGO MODRA Leninova ulica
KOMBI FORD KREM WF0VXXGBVVCS24574 Veluščkova ulica
KOMBI
VOLKSVAGEN

KREM 056065201*26124141837010
369*

Cesta v Pregavor

RENAULT 9 BELE VF1L424O0FOO15408 Parkirišče pri Ladjedelnici
RENAULT R5 RDEČE VF1122700B0038915 Staro Jagodje
CITROEN BX RDEČE VF7XBEK0000EK4980 Pri pokopališču
ALFA ROMEO SUD BELE Pri Bolnišnici Izola
ZASTAVA JUGO RUMENA Parkirišče pri Ladjedelnici
ZASTAVA 35.8 
ANPK

RDEČE B082497 Malija, avtobusna postaja

ZASTAVA 850 RDEČE 00598086 Parkirišče na Južni cesti
ZASTAVA LADA ČRNA XTA210400F0011160 Parkirišče IX. korpus
LANCIA RDEČA Trgovska ulica
ZASTAVA JUGO 13EL VX1145A0000798259 Baredi

Izklicna cena za vsako vozilo je 25.000,00 SIT.
Javna dražba bo 14.12.2000 ob 10.00 uri na deponiji JP Komunale. 
Ogled bo možen eno uro pred začetkom dražbe. Podrobnejše 
informacije o dražbenih pogojih ter stanju vozil, lahko zainteresirani 
dobijo pri Občinski inšpekciji Izola, Verdijeva 1. Tel. 6600-350.

OBVESTILO
Obveščamo vas, da morebitni lastniki navedenih zapuščenih vozil 
lahko prevzamejo vozilo z ustreznim dokazilom do 14.12.2000 do 
09.00 ure na deponiji zapuščenih vozil JP Komunale. V nasprotnem 
primeru bodo prodana na javni dražbi.

Vodja občinske inšpekcije 
Silvana ZADEL

Številka: 414-01-88/00 
Datum: 30.11.2000

JAVNA DRAŽBA
ZAPUŠČENIH KOLES Z MOTORJEM IN KOLES

NAZIV BARVA 3t! KRAJ/DAN NAJDBE

TOMOS AVTOMAT1C MODRA 651975 L. 1987 LIVADE APRIL 2000
PIAGGIO SKUTER (OKVIR) Trna 0073234 LIVADE 5.8.2000
TOMOS AVTOMATIC A3 VIJOLA 191549 L.1978 LIVADE 2.7.2000
TOMOS AVTOMATIC RDEČA 585310,991406 L.1986 LIVADE 8.6.2000
TOMOS AVTOMATIC A3KLC RJAVORDECA 621630 L. 1987 GL.C.G2/111 25.8.2000
TOMOS AVTOMATIC MODRA 799369 L. 1985 POKOPALIŠČE 12.8.2000
TOMOS AVTOMATIC A3 MODRA 514106 L. 1985 INDUSTRIJO 14.5.2000
TOMOS AVTOMATIC STARI TIP RDEČA 112151 L. 1976 LIVADE MAJA 2000
TOMOS AVTOMATIC A3 MODRA 317438 L. 1982 CANK. DREV. MAJ 2000
TOMOS AVTOMATIC A3 MODRA 186793 1.1978 LIVADE JUNIJ 2000
TOMOS APN 4 RDEČA 902611 L. 1974 ARR1GONI MAJ 2000
2. KOLO PONY ZELENA DOBRAVA 26.7.2000
2. KOLO KAMKOTC. MODRA PRI STADIONU 11.9.2000
KOLO MONTAIN BIKE AURORA VIJOLA OS D. ALIGHIERI 2.6.2000
KOLO MONTAIN BIKE AURORA 2. VEČBARVNO SIM. ZALIV 10.5.1999
2. KOLO BIANCHI RJAVE GL.C.G2/1I1 12.5.2000
KOLO PONY S KOŠARO RUMENA 3.4.2000

Javna dražba bo 14.12.2000 ob 12.00 uri na prostoru pred Policijsko 
postajo v Izoli. Ogled bo možen eno uro pred začetkom dražbe. 
Podrobnejše informacije o dražbenih pogojih ter stanju koles, lahko 
zainteresirani dobijo pri Občinski inšpekciji Izola, Verdijeva 1. Tel. 
6600-350.

OBVESTILO
Obveščamo vas, da morebitni lastniki navedenih zapuščenih koles 
lahko le-te prevzamejo z ustreznim dokazilom do 14.12.2000 od 11. do 
11.30 ure na Policijski postaji Izola. V nasprotnem primeru bodo 
prodana na javni dražbi.

Vodja občinske inšpekcije 
Silvana ZADELI

Država izkorišča nered

RIBIČI PO STAREM
Pred časom smo že 
poročali o tem, da 
je država Slovenija 
namenila kar nekaj 
denarja za odpravo 
škode, ki je nastala 
v kmetijstvu zaradi 
suše in v ribištvu 
zaradi sluzenja 
morja. Pomembno 
vlogo pri zago
tavljanju denarja 

za te namene je imela županja Breda Pečan, ki je s svojim vplivom 
in zvezami kot nekdanja poslanka uspela dobiti podporo za to, da 
je država dala denar tudi v te namene.
Kmetje so svoje vloge za nadomestilo škode že oddali spet pa se je 
zapletlo pri ribičih, ki so najprej čakali na ustrezne formularje 
ministrstva, zdaj pa je že znano, daje vlogo z vsemi ustreznimi podatki 
poslalo le podjetje Riba. Glede na to, da je v ta namen rezerviranih 29 
milijonov tolaijev bi to vsoto v celoti lahko dobila Riba, denar pa je 
treba porabiti do konca leta.
Na tiskovni konferenci v uradu županje je bilo slišati, da so ribiče 
pozvali k oddaji zahtevkov za poravnavo škode, vendar ti niso pristali 
na priložitev statističnih podatkov iz katerih bi bilo mogoče dokaj 
natančno ugotoviti kakšno škodo je kdo utrpel v resnici. Zgolj davčne 
napovedi pač niso pravi kriterij, saj ta napoved vsebuje tudi druge vrste 
prihodkov.
Vse tri obalne občine so se tako odločile, da bodo pripravile skupni 
poziv zasebnim ribičem, naj posredujejo ustrezne podatke na osnovi 
katerih bi lahko pošteno razdelili odobrena sredstva iz državnega 
proračuna. Poziv bo objavljen tudi v Mandraču.
Sicer pa smo tudi tokrat slišali znano misel, da je varanje države pač 
tvegano opravilo. Če ji ne daš tistega, kar bi moral, potem tudi ne moreš 
od nje zahtevati tistega, kar bi sicer lahko dobil. Gre za ugotovitev, ki z 
vidika države, občine in sploh oblasti, zagotovo drži. Glede na 
dosedanje izkušnje državljanov, obrtnikov, podjetnikov in 
davkoplačevalcev nasploh pa ima tudi svojo manj svetlo stran. Primer je 
izolski zasebni ribič, ki vseskozi redno plačuje davčne obveznosti, 
potem pa je država večini ribičev del tega dolga črtala, njemu pa 
denaija ni vrnila in je tako dejansko drago plačal svoj korekten odnos do 
države. (MD)

MAVRICA JE ODŠLA 
MI PA SMO OSTALI

V prostorih Ladjedelnic« 
tik ob delavnicah Avto m^v,
imamo bogato izbiro 
barv, lakov in čistil.

Vsak dan od 7. -13. in 16. - 19. ure 
Ob sobotah od 7. - 13. ure 
Sicer pa na GSM 041 662 195

KOLORČEK
TRGOVINA BARV, LAKOV, ČISTIL 
IN NAVTIČNE OPREME
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KAPUČINO
NOGOMET
IZOLANI MED NAJBOLJŠIMI
Nogometaši v 3. in primorski ligi 
sicer počivajo, toda nekateri Izolani 
uspešno nastopajo v 1. nogometni 
ligi. To seveda velja za Ružniča 
(Koper),v Igorja Božiča (Tabor) in 
Tončija Žlogarja (HIT Gorica).
Med novinci v 1. ligi pa je bil v 
tekmi z Olimpijo tudi Tomo 
Mihačič, ki mu je trener zaupal 
premerni nastop v prvi ligi, Darko 
Kremenovič pa še čaka na 
priložnost, medtem pa si je prislužil 
naslov drugega najboljšega strelca 3. 
lige zahod v dresu Renč, ki so 
mlajša ekipa HIT-a.

NAMIZNI TENIS 1.SNTL- 
Kajuh Slovan : Arrigoni 5:5
V sredo, 22. 11. so članice igrale v 
gosteh zadnji krog jesenskega dela 
prvenstva. Tokratni nasprotnik je 
bila ekipa Kajuha iz Ljubljane. Sam 
dvoboj je potekal zelo izenačeno. Do 
igre dvojic je bil rezultat izenačen 
3:3, nato so domačinke povedle s 
5:3, nakar je ekipi Arrigonija uspelo 
izenačiti na 5:5. Glede na prikazano 
je končni rezultat najbolj pravičen. Z 
malo športne sreče pa bi lahko 
slavila ena ali druga ekipa.
Pri izolankah sta po dve zmagi 
priigrale ekipi Jana Ludvik in 
Kristina Rahotin, eno tekmo pa je 
zmagala Erika Jauševac. Po 
jesenskem delu je Arrigoni s štriimi 
točkami tako na 6. mestu 
prvenstvene lestvice.
Kadetinje in kadeti uspešni na 
kvalifikacijskih turnirjih
V soboto so kadetinje nastopile na 
kvalifikacijskem turnirju za uvrstitev v ekipni 
finale med najboljših osem ekip. Izolanke so 
osvojile drugo mesto za ekipo Fužinarja iz Raven 
na Koroškem. Tekmovanje je potekalo v Ljubljani, 
za ekipo pa so nastopile Marika Jauševac, Petra 
Kukovec, Nika Marušič in Alenka Ačimovič. 
Podobno tekmovanje so imeli v Logatcu tudi 
kadeti, ki so bili z drugim mestom in rezultati, ki 
sojih dosegli pravo presenečenje turnirja. V ekipni 
finale so se tako uvrstili Blaž Lipovec, Simon 
Frank, Matjaž Trbovc in Blaž Petrinec.
Rezultati- Kadetinje:
Arrigoni : Križe 4:1 
Arrigoni : Ljubljana 4:0 
Arrigoni : Fužinar 1:4
Kadeti:
Arrigoni : Logatec 4:0 
Arrigoni : Preserje 4:0 
Arrigoni : Škofja Loka 4:3 
Arrigoni : Vesna Zalog 0:4 
Arrigoni : Olimpija 4:0

ODBOJKA 2. DOL ženske 
Istracommerce lzola:Komet Zreče 0:3 
1-21,-21,-251
Itracommerce Izola: Žilic, Prodan, Dujmovičl, 
Gluvajič, Raspor, Hrvatin, Knap, Rudež 
Izolanke so tekmo z vodilnim moštvom druge 
lige odigrale presenetljivo dobro in izgubile z 
minimalno razliko v nizih.
V naslednjem kolu se bodo pomerile z ekipo 
iz Mežice, ki je seveda uvrščena višje na 
lestvici, vendar Izolanke niso brez možnosti 
za dober rezultat,
3.001 Moški
Kovinar Kočevje:H. Simonov zaliv Izola 
1:3 [24,-14,-20,-161
Izolani so proti solidni ekipi Kovinarja 
dosegli zanesljivo zmago v gosteh in ostajajo 
v vrhu prvenstvene lestvice. V soboto pa bodo 
doma igrali proti ekipi iz Krope, ki je zadnja 
na lestvici in vse’razen zmage bi bil polom.
3. DOL ženske
HIT N. Gorica 2:H. Simonov zaliv 3:1 (21, 
23,-16,281

MRK Izola: RK Ormož 
31:23 (13:12)
MRK Izola: Božič 2(1), Grujčič, 
Cetin, Sovdat 5(2), Muha M. 7, 
Muha B., Vukovič 3, Žeger 6(1), 
Ropotar 6, Gregorič, Hodžič, 
Čebular 2, Bubnič, Vončina 
Izolani so se ponovno 45' minut 
mučili z nasprotnikom in sabo. V 
zadnjih petnajstih minutah pa so 
pokazali vse znanje in borbenost, 
ter si priigrali 11 zadetkov 
prednosti za mimo končnico, v 
kateri so osvojli nov par točk. 
Izolani so začeli tekmo odlično in 
povedli 5:1. Obramba 5-1 je 
delovala odlično, vratar je ulovil 
strele, ki so ukanili obrambo in iz 
hitrih protinapadov so zanesljivo 
premagovali Šuleka. Sledilo je 
obdobje ko je padla koncentracija. 
Napaka v napadu so se ponavljale 
in gostje so počasi nižali vse do 
izenačenja na 6:6. Po izenačenih 
minutah so gostje v 23 minuti celo 
prvič povedli z zadetkom 
Hrnjadoviča s 7-metrov.
Zanimivo je da so do konca 
polčasa Izolani odigrali ves čas 
najmanj z igralcem manj. Od 23' 
do 28' pa celo s samo 4 igralci v 
polju, zaradi izključitev. In ravno v 
teh trenutkih so odigrali dobro in 
zbrano ter z delnim izidom 4:0 
povedli 13:10. V zadnji minuti z 
vsemi v polju pa napravili ponovno 
kopico napak in omogočili gostom

da se približajo. Po izenačenem prvem delu 
drugega polčasa, ko so gostje zamenjali 
obrambo 5-1- in prešli na 4-2 in tesnejše 
pokrivanje Sovdata in Čebularja, so domači le 
našli mero. Matjaž Muha in Ropotar sta se 
skozi gostujočo razredčeno obrambo na črti 
sprehajala z lahkoto. Z uspešno realizacijo 
sprehodov pa sta prednost ves čas poviševala. 
Od 19:18 v 42' so prišli do 31:20 v 56’. V 
obrambi je ponovno zablestel Blaž Vončina in 
gostje so bili potolčeni.
Goran Čebular, kapetan Izole:"Prvi polčas smo 
odigrali kolikor toliko. V drugem pa smo 
strnili vrste in odigrali izredno dobro 
obrambo. Ob tem se je razigral še naš vratar 
Vončina in uspeh je bil tu. Kljub številnim 
poškodbam, sta se danes izkazala Ropotar in 
Matjaž Muha. Ob tem ko so mene in Sovdata 
tesno pokrili sta imela ogromno prostora na 
črti, kar sta izkoristila."
Milan Peunik, trener Ormoža:"Moji igralci 
počasi prihajajo v formo, vendar so danes 
naredili preveč napak, predvsem v napadu, da 
bi lahko upali na boljši rezultat."

POGLED 
S STRANI

piše ŽARKO 
za Kapučino Šporrt

Tri kola pred koncem prvega dela prvenstva 
Izolani še vedno presenečajo. Tudi med sobotno 
tekmo je bilo tako. Kot vedno se ekipa zadovolji 
z desetimi minutami. Nekako odveč jim je, da bi 
stvari rešili na začetku. Ormož je piozkušal,

nekajkrat tudi vodil, presenetiti pa ni mogel. Par 
njihovih navijačev je bilo zelo glasnih, po tekmi 
so trenerju kar ponudili ostavko. Ali jo je sprejel 
ni komentiral. Težko "delo" treneijev, če ni 
uspehov, adijo. Potočnik, bivši trener Sežancev, je 
zaenkrat prva žrtev. V Izoli trenutno še vedno vse 
na svojem mestu, rezultati so in večjih pretresov 
ni za pričakovati. Izolska publika komentira kot 
povsod, vsak ima svojo rešitev, vendar ob zmagah 
morajo verjeti trenerju. Sicer pa, glavno šele 
prihaja. Zadnja dva kola, doma Gorica in 
gostovanje v Sevnici naj bi odgovorilo koliko 
veljamo. Možnosti za osvojitev jesenskega vrha 
so, ali so takega mnenja tudi igralci? Prvo besedo 
bodo vsekakor imeli, težjo nalogo bodo naložili 
upravi saj bo potem potrebno doreči vrsto stvari. 
Ženski del rokometa je kljub premoru še ves v 
pogonu. Tekmovanje v mlajših selekcijah pač

"porabi" vse igralke. Naučeni na vsa mlajša finala 
v državi pač ne dovoljuje kiksov, sicer pa dekleta 
kar suvereno "vladajo" in vitrine bodo zopet 
bogatejše. Nedeljski turnir, mladinski, so 
izolanke dobro odigrale, lepotna napake je poraz 
z Olimpijo, vendar se jim bodo naše maščevale v 
finalu. V še nižjih kategorijah pa si upam trditi, 
da smo res najboljši. Že sedaj vodimo, finala naj 
bi to samo potrdila. Tudi Slovenija priznava našo 
moč, žal pa se zatakne, ko se stvari finančno 
ovrednotijo, tu smo šibki. December prinaša kar 
nekaj prijetnih obiskov, vendar pa, ali smo komu 
sploh pisali?

http//izola.gvcri.net
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ROKOMET - MLAJŠI DEČKI A: MRK Izola Adrlacomputers:RK Ajdovščina 23:0
Kljub svoji dolgi uspešni rokometni poti, naši mlajši dečki ne pomnijo, da so nasprotnika 
premagali kar za 23 golov. Kot že sam rezultat pove, je bil vedno na mestu tudi vratar Redžič. 
Priložnost so dobili vsi igralci, med katerimi je bil v napadu napadu najuspešnejši Čebulj. 
Ajdovci so bili na tekmi nemočni, Izolani pa so vso tekmo igrali skoncentrirano in pokazali 
tudi nekaj lepih akcij.
Za Izolo so igrali: Redžič Amel, Kleva Matej 1, Srabotič Uroš, Srabotič Matej 2, Jurman Rok 
6, Matovina Žiga 1, Gomezelj Rok 3, Žeger-Piantoni Matjaž 1, Čuk Igor, Čebulj Matic 8, 
Sušnik Jan, Martinčič Jan 1, Radojkovič Jan, Slama Tilen
STAREJŠI DEČKI - MRK IZ0la:RK Ajdovščina 31:19
V soboto 25.11. so Izolski starejši dečki v Izolski dvorani gostili ekipo iz Ajdovščine. Prikazali 
so dobro igro in jih premagali z visoko razliko. Takoj na začetku so pokazali da so boljši in ob 
polčasu vodili že 17:8. Nato seje razlika samo še povečevala in naši so prišli do lahke zmage. 
Za Izolo so igrali: Čuk Uroš, Destradi Aleks, Destradi Rihard, Furlan Peter 8, Starman Dejan 5, 
Volk Luka 7, Iličič Danijel 3, Stanič Miha 1, Iliševič Alen 6, Kocjančič Rok, Vižintin Jan, 
Ivančič David 1, Kuburič Alen,
KADETI: RK Mltol ScžanaMRK Izola 30:17
Slaba predstava Izolskih kadetov, ki so v minuli petek gostovali v Sežani. Naši so igrali zelo 
slabo v obrambi, v napadu pa ni bilo pravih zaključkov. V nasprotju z našimi so imeli 
Sežančani kar dva strelca, ki sta skupaj dosegla kar 17 golov. Tako so naši prvič izgubili, 
vendar je bila ta razlika v igri, žal, realna.
Alije bil to samo "taktični" poraz?!
Za Izolo so igrali: Štampfer Zoran, Gomezelj Luka 3, Viškovič Igor 4, Marinac Matej, Vajukič 
Kristjan 3, Pucer Peter 2, Lukežič Mitja 2, Zrinski Jure 2, Stepančič David 1, Čosič Elvin, 
Kleva Andrej, Puhar Aleš, Furlan Peter
MRK Izola: RK Jadran 18:17
Minulo soboto, so imeli kadeti še eno tekmo, tokrat doma proti Kozini. Prikazali so še eno 
neprepričljivo predstavo, na koncu pa sta točki vendarle ostali v Izoli. Trener Šubašič je dal 
priložnost vsem igralcem, ki so na začetku povedli in razliko obdržali do konca polčasa. Nato 
pa z zmedeno igro dovolili gostom, da se približajo na samo gol razlike. No na koncu pa so 
vseeno dokazali da so boljša ekipa, in zmagali. Upamo, daje bil to le slab vikend naši kadetov, 
priložnost pa bodo imeli že ta petek, ko v Izolo pride Sežana.
Za Izolo so igrali: Štampfer Zoran, Gomezelj Luka 1, Viškovič Igor 2, Vajukič Kristjan, 
Marinac Matej, Pucer Peter, Lukežič Mitja 1, Zrinski Jure 1, Stepančič David 3, Čosič Elvin 1, 
Kleva Andrej 4, Puhar Aleš 1, Furlan Peter 3
NASLEDNJA TEKMA KADETOV: MRK Izola:MRK Mitol Pro-Mak Sežana v petek ob 
16.15 v športni dvorani v Izoli.

Kadetinje
Keting Ajdovščina : Bajc Daewoo Izola 21:38 (9:19)
V soboto so izolske kadetinje odšle v Ajdovščino, kjer so odigrale tekmo s tamkajšnjo ekipo. 
Že sam rezultat pove vse, da so Izolanke premočen nasprotnik za Ajdovke. Tekma je potekala 
v sproščenem vzdušju, kjer so se vse izolske igralke vpisale med strelke, razen vratark.
Za Bajc Daewoo Izolo so nastopile: Zejnič Melisa, Sušelj Tina 1, Adamič Petra 4, Petrinja 
Ana 4, Makovec Tjaša 1, Čič Andreja 7, Čubrilo Tanja 1, Mitruševska Neža 3, Čvorak Jelena 
7, Štefančič Tamara 3, Argenti Anja 4, Hmjič Manuela 3, Bošnjak Nea in Dujc Erika.

Mladinke
V nedeljo je bil v Izoli 3. mladinski turnir, kjer so se pomerile ekipe iz Krima, Polja, Pirana in 
Izole.
Raje Daewoo Izola: Krim Neutro Roberts 30:11 (15:5)
Izolanke so na tem turnirju odigrale čisto drugače kot pred tednom v Ljubljani. Igrale so 
atraktivno in pokazale, da obvladajo vrhunski rokomet, kar dokazuje tudi rezultat proti Krimu. 
Izolanke so pričele silovito in z lepimi in kolektivnimi akcijami polnile mrežo gostujoče 
vratarke. Kolektivnost se je pokazala tudi v obrambi, saj so nasprotnice dosegle vsega 11 
zadetkov. Za prikazano igro velja pohvaliti celotno ekipo, saj so vse igralke pripomogle k 
uspehu.
Za Bajc Daewoo Izolo so igrale: Šmitran Biljana, Sušelj Tina 2, Adamič Petra 6, Petrinja Ana
4, Čvorak Jelena 5, Čič Andreja 2, Čubrilo Tanja, Mitruševska Neža 1, Argenti Anja 3, 
Bošnjak Nea, Štefančič Tamara 1, Višnjevec Katja 4, Hmjič Manuela 2.

Raje Daewoo Izola: Polje Ljubljana 31:14 (15:41
Tudi na drugi tekmi so Izolanke nadaljevale z dobro in učinkovito igro in brez težav premagale 
ekipo iz Polja, ki pa je bila lani v mladinski kategoriji druga v državi. Tudi na tej tekmi so 
Izolanke nadaljevale s kolektivnimi akcijami, kjer so si druga drugi pripravljale kar 
najugodnejši prostor za strele. Poteze so bile zares atraktivne. Tudi v obrambi so se igralke 
izkazale z lepimi bloki in ukradenimi žogami, tako da so bili v ospredju uspešno zaključeni 
protinapadi.
Za Bajc Daewoo Izolo so igrale: Šmitran Biljana, Sušelj Tina 2, Adamič Petra 6, Petrinja Ana
5, Čvorak Jelena 7, Čič Andreja 1, Čubrilo Tanja, Mitruševska Neža, Argenti Anja 2, Bošnjak 
Nea, Štefančič Tamara 2, Višnjevec Katja 3, Hmjič Manuela 3, Zejnič Melisa.

RIBARI "PROTI" 
NOGOMETAŠEM
V SObOtO, 2.12.2000 Ob 14. liri se bosta na mestnem 
stadionu v Izoli pomerili ekipi nogometa "sedanja 
članska ekipa Izole", ki je na 1. mestu četrte 
slovenske oziroma primorske nogometne lige in 
"ekipa mladincev iz leta 1987/88". Tedaj je ta ekipa 
pod vodstvom trenerja Ivana PatariČa v močni 
konkurenci postala prvak MNZ Koper.
Vam v predstavo za katero ekipo gre (in katera 
znana imena slovenskega nogometa so tedaj 
zastopala to ekipo) je priložena fotografija, na kateri 
pa niso vsi člani tedanje ekipe, 
levo zgoraj: PCZO pomočnik trenerja, ItalO M, Janjič
NI., lanev A., Ružnič A., Kurgič A., Sosič A., Vučko D.,
PatariČ L, trener
levo spodaj: lljaš J., Jurman R„ Jerman D., Malikovič 
R., Adenti S„ PatariČ mali sodnik 
In pa člani ekipe, ki niso na sliki: Štampfer 
Miroslav, Rolanlč Milenko, Čendak Marjan.
Lakoseljac Valter, Pečar Dejan, Jakomin Alen,
Mamilovič Dejan, Kukovec Marko, Vučko Robi,
Rogdanovič Andrej. Radešič Danijel, Reglč Alen,
Arnaut (Lokaš) Davor.

RIBARI Si NA 
NOVO ŠAI-IJO
Društvo navijačev Ribari Izola obvešča vse člane in ljubitelje športa in pripadnike 
"zapriseženih Izolanov", da so nabavili 'la prave" šale, kot jih imajo velike 
ekipe navijačev po vsej Evropi. Šali so na voljo po zmerni ceni v klubskih 
prostorih društva v Gregorčičevi 21 (stara italijanska OŠ) vsak dan (razen ob 
nedeljah) od 18-22, ob petkih in sobotah do 24. ure, ko so klubski prostori odprti. 
Lahko jih naročite tudi članom društva Ribri osebno.
Pohitite, zaloge so omejene. (Magari col caro di zìngari J

l/i 's
^ * V fitnessstudio

IZOLA / Ljubljanska 51 / tel. 6418-042
URNIK
pon-sob od 9 -12 in 16.30 - 22 ure 

sob. do 21 ure

Vpis in vadba vsak torek in petek 
od 17.30 do 19. ure 

na OŠ Dante Alighieri 
pod STROKOVNIM vodstvom 

Obiščite nas športnega pedagoga Iztoka Babiča 
na LJUBLJANSKI 51 v Izoli
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LONKA - OSREDNJI MESTNI TRG
V teh dneh je v galeriji Insula na ogled razstava idejnih projektov 

urbanističnih rešitev za ureditev prostora na območju Lonke in bližnjega 
parkirišča. Gre za 5. mednarodno urbanistično delavnico zapored, 
projekt pa že vseskozi poteka ob sodelovanju Lučke Ažman Momirski z 
ljubljanske Fakultete za arhitekturo ter Jane Gojanovič Purger, 
predstojnice občinskega urada za prostorsko načrtovanje ter ob podpori 
Občine Izola in Ministrstva za okolje in prostor.

Izolska delavnica je edina, ki že vseskozi uživa podporo ministrstva, kar 
dokazuje, daje dovolj kakovostno zasnovana in načenja prave teme, je ob 
otvoritvi razstave povedal predstavnik ministrstva Slavko Mezek, ki je 
predlagal, da bi se na eni prihodnjih delavnic lotili tudi urejanja obalnega 
območja med Koprom in Izolo. Županja Breda Pečan pa je poudarila 
koristnost tovrstnih delavnic za mesto, saj so nekatere ideje, ki so se na teh 
srečanjih porodile, že vključili v prostorske načrte. Namignila je tudi, da se 
bodo urbanisti morda v bodoče lahko ukvarjali tudi z izolskim otočjem, o 
čemer so se že porajale ideje na prejšnjih delavnicah.

Študentje arhitekture so skupaj s svojimi mentorji Mirkom Buviničem 
(Hrvaška), Ivanom Staničem (Urbanistični inštitut Slovenije), 
Aleksandrom Bizjakom ( Studio Galeb) ter domačim arhitektom 
Borisom Zulianijem delali v štiri skupinah ter pripravili štiri projekte, 
četudi se rešitve med seboj razlikujejo pa jih veže skupna nit, saj so na tem 
prostoru vsi predvideli nekakšen osrednji mestni prostor, z garažno hišo 
pod objekti, prireditvenimi prizorišči, zelenimi površinami ter javnimi 
prostori. Pri tem so nekateri v ta prostor umestili predvsem gostinsko, 
trgovsko in turistično ponudbo, drugi tudi pokrito tržnico, tretji mladinski 
hotel ali osrednjo knjižnico. (K.B.)

RAMBO AMADEUS GRE V KORTE
RAMBO AMADEUS, i so ga mnogi kritiki proglasili za največjega rapeija na Balkanu, 
se bo po skoraj treh letih v sklopu slovenske turneje končno spet predstavil tudi izolski 
publiki.
V preteklih mesecih je bil Rambo Amadeus nadvse aktiven, saj je pripravljal material za 
novo studijsko ploščo "Čobane vrati se", ki je ravnokar izšel in ga bo seveda predstavil 
na koncertu v Kortah. Poleg sedaj že legendarnega bobnarja znanega pod imenom "Trut" 
ter basista Mihajla, ga bosta na Slovenski turneji 2000 prvič spremljala še klaviaturist 
Ivan ter japonski tolkalec "Yugo Honda".
Pred Rambom pa bomo lahko videli in slišali kar nekaj domačih skupin in sicer: Fifty Feet 
Drop, Burning Shelter, Sensation, Ejacula in VAlter brani Sarajevo.
Vstopnice so v predprodaji v Graffitu, Gongu in Ideal Turistu.

KAKO LAHKO IZGINE MESEC
Naučili so nas v šoli in doslej me še nihče ni uspel prepričati, da 
ima leto lahko 11 mesecev namesto dvanajstih. To je seveda 
posledica vzgoje, ki je temeljila na koledarju in tako smo se v teh 
letih navadili na to, da leto razdelimo na 12 bolj ali manj enakih 
delov. Edina izjema je bilo prestopno leto, ko dobimo dan več, pa 
še to se zgodi komaj vsake štiri leta.

Slovenski državi in posledično tudi izolski občini oziroma 
izolskemu proračunu pa je uspelo to, kar znanstvenikom in 
modrecem ni šlo od rok. Leto 2000, ki je po mnogočem posebno 
leto, so namreč uspeli skrajšati za cel mesec. Za kateri mesec gre 
ni povsem jasno, zanesljivo pa to nista niti januar niti december. Še 
najbolj verjetno je, da nam je izginil mesec julij, ki je nekje na 
sredi pa še počitnice in dopusti so ravno takrat.

Seveda imam v mislih spremembo zakonodaje, ki govori o tem, 
da porabniki proračunskih sredstev ne prejemajo mesečnih dotacij 
za delo, ki ga bodo opravili v naslednjem mesecu (tako je bilo 
menda prej) ampak za delo, ki so ga opravili v tekočem mesecu. 
Skratka, namesto za naprej naj bi dvanajstine prejemali za nazaj. 
Te spremembe pa seveda ni mogoče izpeljati kar tako, saj mora 
porabnik (naprimer kulturno ali športno društvo) mesec dni delati 
brez dotacije. Da bi porabniki to čimmanj občutili so odgovorni 
pripravili zvito taktiko, ki jo mnogi že poznajo z drugih področij 
(naprimer šolniki). Dotacija je najprej prihajala na račune društev 
okoli 20 - tega v mesecu, potem je prišla teden dni kasneje, po 
slabe pol leta je prišla že prve dni naslednjega meseca in ob koncu 
leta je spet prišla "točno", le da je vmes nastala mesec dni širpka 
finančna "luknja". Ravnanje ne bo posebej opazno, ker je vedno 
mogoče najti pojasnilo, da se pravzaprav nič ne spreminja, saj 
bodo dotacije še vedno prihajale vsak mesec, le da bodo odslej "za 
nazaj".

Tudi proračun s tem ne bo kdove koliko pridobil, le porabniki 
imajo za sabo naporen mesec, ki so ga preživeli kot so znali in 
zmogli. Sicer pa so trdega boja za obstanek itak že vajeni.

SOBOTA 2.12.2000
NICHT ^ 4n BIG F00T
IUNP10+ 10 MAMA

BURNING SHELTER'FIFTY FEET DROP >< EIACULA 
SENSATION »VALTER BRANI SARAJEVO

KORTE - KI
ČETRTEK 14. decei



VEC KOT SE ENA KNJIGA O IZOLI
ITALO D E L L O R E C A M D I N I

ISOLA D'ISTRIA
A RITROSO NEL TEMPO

CAMPAIiOTTO EDITORE

Pri videmski založbi 
Campanotto je pred dnevi 
izšla knjiga ISOLA 
D’ISTRIA s podnaslovom 
"a ritroso nel tempo".
Avtor te dokaj obsežne in 
zanimive knjige je naš 
sokrajan, Italo Dellore 
Gambini.
Seveda avtorja ni treba 
posebej predstavljati, saj gre 
za človeka, ki je del novejše 
izolske zgodovine, ker jo je 
živel in soustvaijal, še 
posebej v letih med vojnama 
in po drugi svetovni vojni.
Prav zato je njegova knjiga o 
Izoli dokument posebne 
vrste, saj združuje osebne 
izkušnje avtorja in 
zgodovinske dokumente, ki 
so se nekako izmuznili 
marsikateremu opisovalcu 
izolske zgodovine.
Ker je kar malo nenavadno, daje moral svojo knjigo izdati v Italiji in ker je 
v zadnjem obdobju bil udeleženec nekaterih glasnih polemik v zvezi z 
zgodovinskimi dogodki povezanimi z Izolo smo ga povabili na pogovor o 
knjigi. Toda na končuje bilo o knjigi še najmanj govora, saj je Italo Dellore 
kot nekakšna potujoča knjiga in v množici njegovih spominov je veliko 
takšnih, ki so bili udeležencu pogovora doslej neznani.
Začela sva z mojim opravičilom za zamudo, ker sem bil na tiskovni 
konferenci, kjer je županja govorila tudi o denacionalizacijskem postopku 
za Besenghijevo palačo. Iz množice zanimivosti, ki jih je Italo povedal s 
tem v zvezi skušam obnoviti naslednje:
- Besenghijeva palača je bila nedvomno v lasti cerkve, saj je tako v svoji 
oporoki zapisal zadnji iz te družine. V palači je bilo župnišče, ki je med 
vojnama imelo tudi del pristojnosti sedanje občine oziroma upravne enote, 
saj je izdajal potrdila o rojstvu, smrti in podobno. V palači so, poleg 
župnika, živeli tudi njegovi sorodniki, tako da tega dejstva res ni mogoče 
spregledati. Vprašanje pa je, če to zdaj zares potrebujejo.
- Zanimiva je zgodba o Besenghijevi knjižnici 'Razglasili so jo za 
knjižnico, katere lastnik naj bi bil Pasquale Besenghi degli Ughi. V resnici 
pa je tam ena sama knjiga, ki je last Pasqualeja, saj so druge v glavnem 
končale na dnu morja, ko seje Pasquale, skupaj s knjižnico, vračal od svoje 
ljubice iz Benetk nazaj v Izolo. Menda jih je ostalo ohranjenih vsega pet, od 
teh je ena sama v omenjeni knjižnici. To sem govoril že takrat, ko so začeli 
pripravljati prostor za knjižnico, saj nam je tako povedal župnik, ki smo ga 
takoj po vojni obiskali s posebno komisijo, ki naj bi poskrbela za ohranitev 
te pomembne kulturne dediščine. Nasploh pa je bila pot te knjižnice zelo 
zanimiva. Najprej je bila spravljena v zakristiji, potem je cerkvi 
primanjkovalo prostora in jo je oddala arhivu, potem se je selila iz kleti v 
klet in končno seje vrnila nazaj tja od koder je tudi začela to pot.
- Besenghijevi so bili bogati občani, vendar niso bili plemeniti in niso 
imeli nobenega naslova. Tudi iskali ga niso, z izjemo Pasqualeja, ki se je 
povezal z družino Degli Ughi, ki pa je bila dokaj revna, vendar s plemiškim 
nazivom. Drugi Besenghijevi te zveze niso posebej odobravali. Nasploh je 
bil Pasquale precej nestanoviten mož, saj se je za nekaj časa odselil k 
ljubici v Benetke a se je tudi tega naveličal in se vrnil nazaj. Takrat je v 
nevihti tudi izginil velik el njegove knjižnice, ki jo je vozil s seboj. Osebno 
nisem bil navdušen nad pobudo, da se skupnost Italijanov poimenuje po 
njem, saj je bil Giordano Bruno, po katerem se je skupnost imenovala do 
slovenske osamosvojitve, nedvomno pomembnejša osebnost od Pasqualeja.
- Denacionalizacija je zahtevno opravilo, saj gre vendarle tudi za 
ugotavljanje zgodo
vinskih dejstev, kijih ni 
mogoče kar tako 
spreminjati. Sicer pa se 
Izolani ne moremo 
pohvaliti s kakšnimi 
uglednimi družinami.
Imeli smo nekaj bogatih 
družin, takšnih z nazivi 
pa ne. Tudi naše palače 
so to bolj po imenih kot 
drugače. Zanimivo je, 
da je tudi Krpanova 5 
pravzaprav palača 
Zanon a ji nihče ne pravi 
tako.

Potem sva se vendarle 
lotila pogovora o knjigi 
in vprašanje se je 
postavljalo samo po sebi:
Kako da je ni natisnil pri 
nas.
- Pravzaprav je ni hotel 
natisniti nihče oziroma so 
vsi tako zavlačevali in 
imeli toliko pomislekov, da 
sem se kar utrudil od 
iskanja založnika. Dejstvo 
je, da knjiga nekaterim, 
tudi znotraj italijanske skupnosti, ni ravno po godu, saj v njej o nekaterih 
zgodovinskih dogodkih govorim na drugačen način. O tem pričajo tudi 
naslovi posameznih poglavij, kot naprimer: Upor 15. septembra 1943, 
kratka biografija Bruna Desteja, Izdaja, Osvoboditev Izole, Informbiro in 
podobno. Na 250 straneh sem skušal zbrati dovolj zanimivega in upam da 
tudi korektno napisanega branja o zgodovinskih dogodkih, katerih 
soudeleženec sem bil v glavnem tudi sam.
- Spomnim se polemik ob vašem javnem nastopu v zvezi z 
osvobajanjem Izole.
- Res je neverjetno, kako lahko nek izmišljeni dogodek postane 
zgodovinsko dejstvo za nekatere. O osvobajanju Izole so pisali zelo resni 
pisci, mi pa smo povzeli navedbe nekega izmišljenega Carla Chellerija, ki 
ga je citiral tudi Janez Kramar, avtor najbolj obsežne monografije o Izoli. 
Seveda so to iz Kramarjeve knjige pobrali tudi drugi avtorji in končno je to 
postala nekakšna resnica, čeprav tega človeka nihče ne pozna.
- Bi lahko rekli, da Kramarjeva knjiga Izola mesto ribičev ni 
zgodovinsko povsem neoporečna.
- V to polemiko se ne želim spuščati, čeprav me, vsaj v omenjenem 
primeru, nekoliko preseneča, da se je bolj oprl na povsem neverodostojne 
vire v Udinah namesto na žive priče osvobajanja Izole.
Polni dve uri je trajal pogovor in končno še beseda o tem, kje je knjigo 
sploh mogoče kupiti.
- Zdaj v sodelovanju s Skupnostjo Italijanov P.B.Degli Ughi pripravljamo 
predstavitev knjige na kateri naj bi sodelovala tudi profesor Pirjevec in 
prof. Saiimbelli. Ce do novega leta ne bodo našli časa za predstavitev pa 
bomo predstavitev naredili v organizaciji Zveze borcev. Sicer pa knjigo 
lahko prelistate v knjigami Graffit in če bo koga zanimala mu jo bom lahko 
priskrbel.
(Intervju z Italom Dellorejem bomo v celoti objavili v novoletni številki Mandrača)

NASTAJA POKLICNO GLEDALIŠČE
V soboto bodo v koprskem gledališču uprizorili prvo premierno predstavo 

novega slovenskega poklicnega gledališče. Kot kaže, bo po skoraj petdesetih 
letih in neštetih neuspelih poskusih, Koper (in s tem vsa Slovenska Istra) 
vendarle dobil lastno gledališko hišo. Upanje vliva predvsem dejstvo, da je 
tokrat konkretna pobuda prišla s stani MO Koper, ki bo tudi zagotovila prvih 40 
milijonov tolaijev za njeno delovanje.

Zav.d. direktorico Gledališča Koper je bila s 1.1.2001 imenovana gledališka 
režiserka Katja Pegan, ki je v zadnjem letu vodila koprsko izpostavo SLKD, 
prej pa je bila med drugim nekaj časa tudi umetniški vodja PDG Nova 
Gorica. Peganova je ob predstavitvi novega gledališča (zaenkrat je še "v 
ustanavljanju") povedala, da za prihodnje leto načrtujejo tri premiere in sicer 
naj bi v eni predstavi zaigrali nekdanji igralci koprskega poklicnega gledališča, 
ki je delovalo v prvi polovici petdesetih let, v drugih dveh pa mladi gledališki 
ustvarjalci, ki bodo v tem prostoru delali v bodoče. V Kopru cveti tudi bogata 
ljubiteljska gledališka dejavnost in ni izključeno, da bodo v teh predstavah 
svojo priložnost dobili tudi nekateri ljubiteljski igralci. Koprsko gledališče pa 
naj bi imelo še eno pomembno značilnost - to je dvojezičnost. To pomeni, da bi 
morali biti igralci sposobni pripraviti in odigrati predstave tudi v italijanskem 
jeziku.

Vsekakor pa ta smeli gledališki projekt krepko presega občinske meje in je 
brez dvoma pomemben za širši geografski in kulturni prostor, v katerem bo 
deloval. Potrditev, da gre za ustanovo, katere pomen presega lokalne okvire, naj 
bi v kratkem dalo še Ministrstvo za kulturo ter s tem prižgalo zeleno luč za 
kandidiranje na razpisih za pridobitev finančnih sredstev iz državnega 
proračuna.

Prvo predstavo koprskega gledališča, z naslovom Živalske novice je po 
predlogi Primoža Suhodolčana režirala Katja Pegan, v njej pa nastopajo 
igralci tržaškega gledališča: Janko Petrovec, Vojko Belšak in Gregor Geč. 
Gre za duhovito otroško predstavo, kjer se tudi poje in pleše, predvsem pa 
izziva smeh in zabavo. V decembru bodo nastopili kar dvanajstkrat, med 
drugim tudi v Izoli.
Zaradi bližine morda gostovanj koprskega gledališča v Izoli ne bo prav veliko, 

vsekakor pa bo to tudi za izolske ljubitelje gledališča pomembna pridobitev.
(K.B.)Operaie inlente al taglio della lesta della sardella nello stabilimento Ampclea di Isola



PRAZNIČNI D E CE M BE R 
Il PR E D; V R AT I

V petek, 1 decembra se bo v več kot petdesetih izolskih 
trgovinah pričela akcija December v Izoli. Za vsak nakup nad 
3 tisočake bodo trgovci svojim kupcem podarili kupon, ki bo 
v začetku januarja sodeloval v nagradnem žrebanju. Glavna 
nagrada bo tudi letos avtomobil Seat Ibiza, izžrebanih pa bo še 
80 drugih nagrad, med njimi: Hi-fi komponenete, igralne 
konzole Play station, skiroji, mobilni telefoni, ISDN 
priključek in telefon, mikrovalovne pečice, nakupni boni in 
še kaj.

Omenjena akcija ima v Izoli že večletno tradicijo in se je kar 
dobro prijela, navadili so se je tako trgovci kot kupci, med 
katerimi marsikdo že kar čaka, da se bodo končno začeli deliti 
kupončki in se bo igra začela, vsaj tako so nam nekateri 
zatrdili. Še to naj povemo, da glavne nagrade ne bi bilo brez 
sofinanciranja Občine Izola, pa tudi sodelovanja podjetja Avto 
Jereb. Seveda pa bi vsega skupaj ne bilo brez izolskih

trgovcev, ki se na tak način pravzaprav tudi zahvaljujejo 
svojim strankam, ki jih obiskujejo vse leto, ne le decembra.

Vsekakor pa bo akcija popestrila decembrsko dogajanje v 
mestu in dala predprazničnim nakupom še dodaten čar in 
privlačnost.

Letos pa bo nakupovanje v Izoli koristno še drugače, saj bo 
od vsakega izdanega kupona Obalno društvo za cerebralno 
paralizo prejelo 2 tolarja. V društvu so se namreč lotili akcije 
zbiranja sredstev za ureditev bivalne skupnosti v Elerji, kjer bi 
se lahko naselilo predvidoma 8 mlajših ljudi s osebnimi 
potrebami. Postopoma naj bi jo uredili v petih letih, že 
naslednje leto pa naj bi v l.fazi zbrali 4 milijone tolarjev, s 
katerimi bi lahko usposobili eno sobo v kateri bi se lahko 
naselila dva stanovalca.

Takole, igra se lahko začne !

Trgovine, ki sodelujejo v akciji

December/
v/ 1'zolil

MANDRAČ v sodelovanju z OBČINO IZOLA In AVTO JEREB

3 DVA trafika (Veliki trg, Drevored 1. maja)
ADRIA COMPUTERS računalništvo (Veliki trg)
ART FOTO fotoatelje (Drevored 1. maja)
BAN obutev (Cankarjev drevored)

E NINA oblačila (Ljubljanska ulica)
EN darila, bomboniera, art&hobby (Cankarjev drevored)

DELAMARIS trgovina (Tovarniška ulica)
DESK založba http://knjigarna.slo.net
DZS Knjigarna in papirnica Žiga Zois (Trg republike)
FAST FOOD VENI (Postojnska ulica)
FINES perilo (Koprska ulica)
FITNESS VITALIS (Ljubljanska ulica)
FOTO FANTASY vse za fotografijo (Sončno nabrežje)
FOTOOPTIKA RIO (Ljubljanska ulica)
FRITOLINO fast food ( Sončno nabrežje)
Frizerski salon ANKA (Ljubljanska ulica)
Frizerski salon CLIP (Gortanova ulica)

GRAFFIT knjigarna, papirnica, glasba (Manziolijev trg)
GROSIST DISKONT BAJT prodaja pijač (Polje-ind. cona)

HRIB d.o.o. Market NANOS (Pittonijeva ul.)
JOLLY MODA oblačila (Strma pot - Jagodje)
Kemična čistilnica MARA (Ljubljanska ulica)
LILI drogerija (Koprska ulica)
MANUFAKTURA oblačila, tekstil (Koprska ulica, Veliki trg)
Market JAKA živila (Jagodje)
Market VANJA (Prešernova cesta)
Mesarstvo RENZO & JANKO (Ul. prekomorskih brigad)
MAXI LINEA oblačila (Koprska ulica)
MERCATOR-DEGRO marketi (Jagodje, Livade, Veliki trg, 
Ljubljanska ulica, Trg republike, Ulica Prekom, brigad, Dantejeva 

ulica, Ulica IX. korpusa, Veluščkova ulica)
MOČ ŠPORTA športna trgovina (Pittonijeva ulica) 

MUZIKALIJE SEVER glasbila (Cankarjev drevored) 
NAUTILUS papirnica in knjigarna (Postojnska ulica) 
OLJKA bomboniera, sadje (Dantejeva ulica) 
Optika IZOLA (Kristanov trg)
ORHIDEJA cvetličarna (Kristanov trg)

PLACER jeans, oblačila za mlade (Ljubljanska 
ulica)
PLANIKA obutev (Alietova ulica)
PROPET pohištvo (PC Ruda)
RITOŠA prodaja koles (Livade, Koper)

SANIS športna in druga oblačila (Sončno nabrežje) 
STOP 390 darila (Ljubljanska ulica)
ŠPORT MALA športna oblačila in oprema (Ljubljanska ulica) 
VAGAJA zlatarstvo (Ljubljanska ulica)
WIT BOY oblačila za mlade (Drevored 1. maja)
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v GLEDALIŠČU na MANZIOLIjEVEM TRGU
3. 12. NED 16.00 MIKLAVŽ
4. 12. PON 18.00 HARRY POTTER - Quiz
5. 12. TOR 18.00 HARRY POTTER - Quiz
6.12. SRE 18.00 HARRY POTTER - Quiz
7. 12. ČET 9.30 in 10.30 (za O.Š.) ŽOGICA NOGICA 18.00 HARRY POTTER - Quiz
8.12. PET 18.00 Sašo Mugerii in Robert Rolih predstavitev CDj; i
9. 12. SOB 18.00 Marino Legovič promocija CD albuma

10.12. NED 18.00 ROCK KANTATA
11.12 PON 18.00 HARRY POTTER - Quiz
12.12. TOR 17.00 (vrtec) VRTEC SE PREDSTAVI 18.00 HARRY POTTER - Quiz
13.12. SRE 18.00 HARRY POTTER - Quiz

18.30 Brez panike NAJMANJŠI LETEČI CIRKUS
14.12. ČET 17.00 VIVA LE FESTE Comunità Italiani Dante Alighieri 18.00 HARRY POTTER - Quiz

18.30 Rambo Amadeus promocija novega CD
15.12. PET 18.00 HARRY POTTER -Quiz

18.30 Tuljo Furlanič promocija CD albuma
16.12. SOB 17.00 PDG Nova Gorica HURA SONCU IN DEŽJU 18.00 HARRY POTTER - Quiz
17. 12.NED
18.12. PON 18.00 HARRY POTTER - Quiz
19.12. TOR 17.00 CANZONI SOTTO L'ALBERO

Comunità Italiani P.B. Delti Ughi
18.00 HARRY POTTER - Quiz smučanje

20.12. SRE 18.00 HARRY POTTER - Quiz
18.30 POJOČI KUHAR

smučanje

21. 12. ČET 10.15 (za O.Š.) NAPAČNA LETA
17.00 ŽIVALSKE NOVICE

18.00 HARRY POTTER - Quiz
18.30 Polona Furlan

smučanje

22. 12. PET 10.00 (za O.Š.) PIKA GRE V CIRKUS 18.00 HARRY POTTER -Quiz smučanje
23. 12. SOB 18.00 Slavko Ivančič promocija CD albuma smučanje
24.12. NED 16.00 BOŽIČEK
25.12. PON 17.00 ŽIVE JASLICE
26. 12. TOR 18.00 Lara Baruca predstavitev Cd plošče
27. 12. SRE 18.00 HARRY POTTER - Quiz

18.30 ČARODEJ SEBASTIAN
28. 12. ČET 17.00 BING BANG BONG 18.00 HARRY POTTER - Quiz
29. 12. PET 17.00 DEDEK MRAZ 18.00 HARRY POTTER - Quiz
30. 12. SOB 18.00 Zmelkoow - promocija plošče

18.30 DEDEK MRAZ
31.12. NED SILVESTROVANJE

Na Manziolijevem trgu in Verdijevi ulici bo mini novoletni sejem s pokritimi 
stojnicami, ki bo odprt vsak dan od 16.00 do 22.00 ure.
Ponudba bo usmerjena predvsem za najmlajše (darila, slaščice, knjige, 
oblačila). Ves čas se bo na prizorišču oglašal sejemski radio, za zabavo 
bo skrbel DJ (decembrski jezdec).
Na ogled bodo projekcije risanih in kratkih otroških filmov. Pokrito 
prizorišče bo urejeno v stilu Harry Potterja.
Skoraj vsak dan (po programu) bo tam eden od junakov Harry-jevih zgodb 
imel kviz na katerem bo podeljeval nagrade, od slaščic do kaset in glavne 
nagrade-knjige Harry Potter.

Po programu bodo v programskem delu (med 18.00 in 19.00) tudi 
različne predstavitve domačih glasbenikov, ki so izdali nove CD plošče ali 
pa so zgolj slavni.
Prizorišče bodo obiskali: Miklavž, Božiček in Dedek mraz, 25. decembra 
bodo (v sodelovanju z Župniščem Izola) predstavili žive jaslice.
V drugi polovici decembra bo v Verdijevi ulici postavljeno mini smučišče 
oziroma sankališče.
Na Manziolijevem trgu bo letos SILVESTROVANJE NA PROSTEM. Kot 
običajno bomo novo leto pričakali z baloni, šampanjcem in glasbo v živo.

Povzetek pravil akcije 
"December v Izoli"
1. Vsak kupec, ki v kateri od sodelujočih trgovin 
ali lokalov v Izoli opravi nakup ali plača storitev v 
vrednosti nad 3.000 tolarjev (3.000 in več) bo od 
prodajalca prejel potrdilo o nakupu (kupon) z 
zaporedno številko. Potrdilo - kupon je za kupca 
brezplačen, prejme ga kot darilo za nakup v Izoli.
2. Javno žrebanje glavne nagrade in ostalih nagrad 
bo 9. januarja 2001 in ga bo v živo prenašala 
lokalna kabelska televizija KRT Mandrač. 
Rezultati žrebanja bodo objavljeni v tedniku 
Mandrač in v Primorskih novicah. Nagrade bo 
mogoče prevzeti do 15. februarja 2001.
3. Dobitnik glavne nagrade poravna z zakonom 
določene davčne obveznosti (akontacija 
dohodnine). Dobitniki vseh nagrad se 
organizatorju izkažejo osebno, s potrjenim 
kuponom na naslovu Graffit line d.o.o., Veliki trg 
1, Izola.
4. Vse sodelujoče trgovine in obratovalnice so 
označene s posebnim plakatom na vhodnih vratih 
ali na izložbenem oknu.
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galerija INSÙ
Vabimo vas na 
otvoritev razstave slik

JANEZA 
MATELIČA
v petek, 1. decembra 
ob 19.00 uri

PROGRAM ZVEZDIC 
VESELI DECEMBER v Izoli
4.12. - OTROŠKE IGRE IN PLES - Pantomima, otroški kviz, 
veliko drugega, veliko smeha in predvsem veliko otroškega rajanja.

11.12. - MODNA REVI JA - Priložnost za vsako malo manekenko ali 
manekena, za pričeske in poslikave bosta poskrbeli Duška in Ivana.

18.12. - IZDELAVA NOVOLETNIH DARIL IN OKRASKOV

25.12. - IMPROVIZACIJA PRAVLJICE - Prostovoljci izmed 
občinstva bodo sproti zaigrali pravljico, ki bo do takrat ostala presenečenje.

30.12. - NOVOLETNA IGRICA - V lastni izvedbi, režiji in vsem,
kar sodi zraven.

Dnevu odprtih vrat slovenske kulture, 
v nedeljo, dne 3.12.2000 bo

Matična knjižnica Izola
odprta za obiskovalce od 11. do 17. ure. 

NOVE KNJIGE V MATIČNI KNJIŽNICI IZOLA a»,
-novi romani slovenskih avtoijev:

Feri LAINSCEK: Trik z vrvjo - roman o stepski melanholiji 
Miha MAZZINI: Telesni čuvaj 
Vinko MODERNDORFER: Total 

-v knjižni izdaji je izšel tudi scenarij za televizijski film o Francetu Prešernu 
Matjaž KMECL, Branko ŠOMEN:Poet 

-še ena knjiga, kije izšla v počastitev dvestoletnice Prešernovega rojstva 
Jože KASTELIC: Umreti ni mogla stara Sibila - Prešeren in antika 

-nova knjiga kultnega avtorja Stoparskega vodnika - tokrat vas ne odpelje v vesolje, ampak na 
Madagaskar iskat že skoraj izumrlega lemuija aj-aja 

Douglas ADAMS: Zadnja priložnost
-je prvi požirek piva za vas drobni užitek, kaj pa branje na plaži, vonj jabolk, nedeljski večer ?

Philippe Delerm: Prvi požirek piva in drugi drobni užitki 
-nove knjige s področja vzgoje in šolstva:

Adele FABER: Kako se pogovarjamo z otroki, da se lažje učijo 
Zdenka ZALOKAR DIVJAK: Vzgajati z ljubeznijo 
Slavica PAVLIČ: Sto znamenitih osebnosti v šolstvu na Slovenskem 

-o pasteh današnje civilizacije, čedalje večjemu onesnaženju, neetičnosti znanosti, genski 
tehnologiji

Anton KOMAT: Zaton Prometejene dobe 
-za ljubitelje resne glasbe:

Henrik NEUBAUER: Vodnik po baletih slovenskih skladateljev 
Henrik NEUBAUER Vodnik po operah slovenskih skladateljev

Vse prireditve so brez vstopnine, ob 10:30 uri 
pred delavnico "Zvezdice" na Ljubljanski 7. Vabljeni!

GLEDALIŠČE KOPER
sobota, 2. december ob 17.00 

1. premiera Gledališča Koper v ustanavljanju 
P. Suhodolčan: ŽIVALSKE NOVICE 

___________ režija Katja Pegan
DRUŠTVO PRIJATELJEV GLASBE IZ KOPRA

VABI NA KONCERT
v PALAČO BESENGHI DEGLI UGHI v sredo, 6. decembra 2000 ob 20. uri

vstopnina 500 sit

MILAN HUDNIK - violončelo
GODALNI KVARTET: Mojca Menoni, Andreja Lukežič - violini / Tamara Tasev 

- viola / Milan Hudnik - violončelo
TRIO: Mojca Menoni - violina / Martin Sikur - violončelo / Urška Ašič - harfa

P R O G R A M
Joseph HAYDN: godalni kvartet v D - duru, Op. 64 št.5 ( LERCHENQUARTETT ) 

Mojca Menoni, Andreja Lukežič - violini / Tamara Tasev - viola / Milan Hudnik - violončelo 
Lucijan Marija ŠKERJANC: Sonata za violončelo solo (1935 )

Milan Hudnik - violončelo
Žiga STANIČ: Dan jeze za violino, violončelo in harfo 
Jacques IBERT: Trio za violino, violončelo in harfo 

Mojca Menoni - violina / Martin Sikur - violončelo / Urška Aščič - harfa

Četrtek, 7.12.2000 ob 20.00 Kulturni dom Izola

BIBLIJA -STARA ZAVESA
DEJMO STISNT TEATER Ljubljana

Seznam vseh novih knjig, ki ga tedensko menjujemo si lahko ogledate na oglasni deski knjižnice

IZOLSKA GODBA DISI PO LABORJU
Tako vsaj pravi dolgoletni predsednik izolske pihalne godbe, Mirando 
Lovrečič, ki je z izolskim orkestrom tako ali drugače povezan že nekaj 
desetletij in s tremi generacijami, saj v orkestru še vedno igrata njegov 
sin in vnuk. Pred kratkim je izolski pihalni orkester, ki ga vodi Zlatko 
Tota, nastopil na krajši turneji po Španiji, nato pa so popestrili še 
praznik sv. Martina v Laborju. Praznovanje, ki je v tem kraju že 
tradicionalno, saj je sv. Martin krajevni patron, je pripravilo domače 
kulturno društvo LABIS (Labor - Istra). Na praznovanju se je zbralo 
staro in mlado iz Laborja, med njimi je bilo tudi veliko Izolanov, saj 
mnogi živijo v našem mestu, prišla oa je tudi izolska županja, kije tesno 
povezana z izolsko godbo. Po dvanajstih letih je ponovno zaigrala tudi 
Laborska godba, ki so jo okrepili nekateri izolski godci, fešta pa je 
trajala dolgo v noč.

Amaterska skupina iz Ljubljane se predstavlja z uspešnico Biblija -Stara zaveza, s 
katero postavlja na glavo zgodovino, "prihodnosti" pa gleda v zobe. Študentke in 
študenti, dijaki in ostali bolj ali manj (ne) verni ste vabljeni. Organizira KIŠD, Klub 
Izolskih Študentov in Dijakov.

Vstopnice: 700 ČLANI KIŠD, 800 DIJAKI IN ŠTUDENTERIJA, 1000 ODRASLI / 
Predprodaja vstopnic : KIŠD na Gregorčičevi 34 v Izoli, vsak dan od 20 do 22.00.Tel: 640 39 66

COMUNITÀ AUTOGESTITA DELLA NAZIONALITÀ ITALIANA DI ISOLA 
ITALIJANSKA SAMOUPRAVNA NARODNA SKUPNOST IZOLA

vabi do petka, 8. decembra, v izolsko palačo Besnghi, kjer je na ogled razstava

"DELAVNICA FIJEROGA"
Razstava je odprta vsak dan, razen sobote in nedelje, od 17. do 19. ure.



KRIMINALIJE
Ko je kriza je kriza povsod in če ljudje nimajo jim ni kaj vzeti, 
še posebej ker je država vedno pred lopovi, saj ima dostop do 
bančnih in tekočih računov iz katerih rada pobere kar je 
"njenega". Nekaterim tako zmanjka za hrano in si skušajo 
pomagati na način, ki seveda ni najbolj pošten, je pa 
razumljiv in še zaskrbljujoč povrhu. Toda to policije ne 
zanima, ker so za socialno politiko pri nas druge službe, 
policija pa skrbi, da ostaja meja med tistim "kar je prav" in 
tistim kar "niprav".

ZA UBOGO KLOBASO
Ob vseh mogočih lopovih, ki se pogovaijajo o milijonih mark, ki jih je 
ta zapravil onemu ali jih je oni izterjal temu se zdi prav žalostna zgodba 
o ženski, ki so jo v trgovini zasledili pri kraji hrane. Policisti so 
ugotovili, da je brez plačila vzela obarjeno klobaso, vredno približno 
500 tolarjev. Seveda jo je morala plačati, nam pa ostaja cmok v grlu, ko 
se zavedamo, da so na enak način obravnavani tisti državljani, ki 
ukradejo klobaso in tisti, ki so ukradli cele tovarne.

RABIL JE PREVOZ
Zaskrbljen občan je policiste obvestil, da so mu na Velikem trgu ukradli 
osebni avtomobil znamke Daewoo Lanos. Glede na to, daje omenjeni 
trg precej "na očeh" in z zbiranjem dodatnih obvestil so policisti hitro 
ugotovili kdo sije avtomobil "izposodil". Že naslednji dan so ga prijeli 
na domu v Kopru, avtomobil pa vrnili srečnemu lastniku.

HITRO SO GA NAŠLI
Tudi voznik osebnega avtomobila, ki je na parkirišču za pošto 
povzročil prometno nesrečo potem pa s kraja trčenja mimo odpeljal je 
bil kmalu izsleden. Policisti so malo povprašali očevidce in 
oškodovanec bo vedel, koga mora tožiti za nadomestilo škode.

IZGUBILA SE JE
Mimovozeči so obvestili policiste, da po cesti od bolnice proti Izoli 
hodi oseba, ki deluje precej izgubljeno. Patrola je odšla na omenjen 
odsek ceste in tam ugotovila, da gre za učenko šole s prilagojenim 
programom, Elvire Vatovec iz Strunjana, ki je šolo zapustila brez 
vednosti delavcev zavoda. Policisti so jo varno pripeljali nazaj v šolo.

NE ODMETAVAJTE SMETI
Policijska patrola je pod bolnico opazila avtomobil iz katerega je nekdo 
nekaj odvrgel še preden je avtomobil prišel do kraja, kjer je bila 
postavljena patrola. Malo so stopili naokoli in hitro našli polivinilasto 
vrečko s 40g trave. Ker sopotnik, ki je vrečko odvrgel ni kmet in trave 
ni rabil za krmo ga bodo opremili s kazensko ovadbo.

SAMOPOSTREŽBA 
NA SVETILNIKU

AIDS - LETOS ZE 
3.000.000 ŽRTEV
RKS Območno združenje Izola 
sporoča, da pripravlja obeležitev 
1. decembra - Svetovnega dneva 
boja proti AIDS-u, skupaj z 
Zdravstvenim domom Izola - 
Referat za zdravstveno vzgojo. 
Prireditev bo v petek 01. 12. 2000 
od 9.00 ure dalje z postavitvijo 
stojnice v središču mesta (pred 

Lipo), kjer bomo delili propagandni material (zloženke), 
pentlje in kondome. Predstavniki ANTI AIDS stojnice se 
bodo udeležili tudi predstavitve projekta "Preventiva 
pravočasno" kot letošnja regijska prireditev, ki bo potekala 
v Piranu, v sejni sobi občine ob 11.30 uri.

Rdečo pentljo, simbol boja proti AIDS-u smo pobrali z zelo 
lepo narejene spletne strani Lare Bamca 
(www.bamcamusic.com), kjer je ob tej priložnosti zapisala še: 
Ob L decembru, svetovnem dnevu boja proti AIDS-u bomo 
koncertirali skupaj z drugimi skupinami na koncertu v Štuku - 
Maribor. Želimo, da bi nas bilo tam veliko, ker je koncert 
dobrodelnega značaja. Vabljeni po 20. uri. Koncert z isto 
tematiko bodo organizirali tudi na Kongresnem trgu v 
Ljubljani, Mi smo za! Tam bomo ob 19. uri.___________________

GASILCEM ZAGOTOVITI 
VSAJ VARNOST NA DELU
Problematika poklicne gasilske brigade iz Kopra, ki se otepa z 
velikimi kadrovskimi in seveda tudi finančnimi težavami je dobro 
znana in obalni sindikat je v zvezi s to problematiko pripravil poseben 
posvet na katerem so opozorili tudi na nekatere čisto sindikalne 
pomanjkljivosti pri delu te posebne, za varnost ljudi in premoženja, 
še kako pomembne organizacije.
Poleg zagotavljanja plač v skladu s kolektivno pogodbo je 
najpomembnejša kadrovska popolnitev brigade, seveda pa ne bo šlo tudi 
brez ustreznih tehničnih sredstev za izboljšanje pogojev dela poklicnih 
gasilcev. Ti so namreč dežurni v minimalni zasedbi, dogaja se celo, da 
morata na nujne intervencije po dva gasilca in posledica tega so tudi 
nekatere nesreče na delu, saj so v zadnjem času imeli tudi nekaj 
poškodovanih med intervencijami.
Izolska občina je v letošnjem letu za delo brigade, skupaj z nakupom 
novega gasilskega vozila v Piranu (cca. 6 milijonov), namenila nekaj 
več kot 17 milijonov tolarjev, drugo leto pa naj bi se njeni redni 
prispevki povečali za kakšnih 30 odstotkov. "Lahko se pogajamo o 
višini plače, o varnosti gasilcev, ki opravljajo tako pomembno 
poslanstvo pa se prav gotovo ne smemo pogajati in tvegati življenja 
ljudi" je na tiskovni konferenci v zvezi s tem vprašanjem povedala 
županja Breda Pečan.

Neznanec je vlomil v kontejner na plaži pri Svetilniku. Očitno je bil 
žejen ali pa je pripravljal fešto, saj je ukradel predvsem alkoholne 
pijače. Dečki že malo poizvedujejo naokrog.

ZAPIRAJTE GARDEROBE

MALI OGLASI
- PSIČKA IN PSIČKO stara 7 tednov, črne barve, majhne rasti 
PODARIMO dobrim ljudem, tel.: 680 -13-90 zvečer
- Kavč raztegljiv za 2 osebi - ohranjen - podarim. Tel.: 05/6413-144
- DVA TRODELNA OKNA in VRATA (s steklom) PODARIM,
tel.: 64130 59 popoldan

Lastnik lokala pod stadionom je policiste obvestil o kraji denarnice v 
garderobi lokala. Dečki so ugotovili, da so v garderobi ukradli 
denarnico uslužbenke v njej pa je bilo 87.000 tolarjev. Zoper storilca 
bodo napisali kazensko ovadbo.

MANTORAC je tednik izolanov
Naslov: Veliki trg 1, 6310 Izola, tel. 066/640 0010, fax. 066/ 640 00 15 
Glavni in odg. urednik: Drago Mislej / Uredništvo: D. Mislej, K. Bučar,
T. Ferluga, M. Motoh / Tehnični urednik: Davorin Marc 
Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 120 SIT.
Založnik / elektronski prelom : GRAFFIT LINE d.0.0., Izola; tel.066/ 600-010
e-mail: MANDRAC@ S-NET.NET
ŽR: 51430 - 603 - 32431 / Tisk: B1ROGRAF1KA BORI, Izola



SOČA BO PRESAHNILA
Trgovsko podjetje 
Soča, ki smo si ga po 
malem lastili tudi 
Izolani, saj naj bi 
nastalo tudi iz 
nekaterih bivših 
izolskih podjetij, 
ostaja med registri
ranimi slovenskimi 
podjetji, Soča kot 
blagovna znamka pa 
izginja z našega 
trgovskega sveta.
Tako so sklenili v
vodstvu Merkurja, ki je s prevzemom Soče in Kovinotehne postal 
vodilni v tem segmentu trgovske branže. Namesto primorskega bomo 
pač imeli vesoljsko ime, prav v vesolju pa so se znašli tisti starejši 
občani, ki so doslej nakupovali v sočini Mavrici, zdaj pa bodo morali 
po marsikatero drobnarijo z lokalnim avtobusom. Seveda, če bi 
občinski svetniki sprejeli predlog za uvedbo lokalnega javnega 
prevoza. Zal so to možnost zavrnili in velik del občanov obsodili na 
izolacijo oziroma na uporabo taxijev.

KDO BO POBRAL
Poletje je mimo, celo v 
Izoli. Toda zastavice, ki 
so opozarjale na izolsko 
poletje še vedno 
premočeno visijo po 
trgovskih ulicah starega 
mesta in vse bolj zbledele 
majice še vedno vabijo 
turiste, toda turistov ni od 
nikoder. Akcija "Poletje v 
Izoli" je bila odmevna in 
uspešna, aj je dobro razživela staro mesto, jesen in zima pa ji nista 
naklonjeni. Večina najemnikov lokalov "za tolar" je lokale že 
izpraznila, nekateri pa sploh ne vedo na čem so. Po eni strani jih 
preganja koncesionar, čeprav je praznih lokalov po mestu kolikor 
hočejo, s "turističnega kolegija" pa ni natančnih odgovorov. Tako se 
rešitev ponuja kar sama. Naj počakajo še tri mesece pa bo nova sezona 
že pred vrati.
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Mili

Želite 1 
kupiti ali 
prodati 
vrednostne
papirje 
na borzi? ■§

Prodajo ali nakup lahko opravite v 
vseh poslovnih enotah banke ali pa 
skupaj z borznimi /Mtsredniki na 
sedežu banke: 
tel.: 05 66 51 267, 665 14 41

fC Banica Koper

Itu tiku kofter dd PrmUnOka ulna li, 6502 Kojnr 
ItJ.: (05) 666 12 82. trn*: (05) 639 7151, **MM.Iuwka kojtcr.t>l

ROČNA in VODNA MASAŽA 
FINSKA in TURŠKA SAVNA 
MEGA SOLARIJ

Izola, Zelena ulica 17 (Obrtna cona)
Tel.: 644 033, 643 106 
ODPRTO VSAK DAN OD 11.00 do 01.00
ob ponedeljkih zaprto

DO 200.000 SIT POPUSTAza posamezne modele vozil
A>

XV ZIMSKE GUME
PO AKCIJSKIH CENAH!

M montaža brezplačna
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Izola, tel.: 616 80 00

Četrtek

deževno 
max 14 
m in. 4

Petek Sobota Nedelja
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delno oblačno delno oblačno delno oblačno
max 15 max. 15 max. 12
min. 1 min. 6 min. 5


